
MANiSASPOR’UN KAMP 

Yeni sezon hazırlık-
larına 9 Temmuz’da
başlayacak olan
Grandömedical Man-
isaspor’un kamp
programı belli oldu. 1
Ağustos’a kadar
Manisa’da günde çift
antreman yaparak ve
Tarık Almış Spor
Tesisleri’nde kamp
yarak yeni sezona
hazırlanacak olan
siyah-beyazlılar, 1-11
Ağustos tarihleri
arasında Afyon Çak-
mak Otel’de kamp
yapacak. Kamp
boyunca 2 veya 3
hazırlık maçı ya-
pacak olan siyah-
beyazlılar, ardından
şehre dönerek çalış-
malarına Manisa’da
devam edecek.
SAYFA 12

GENÇ TARZANLAR 
SAHAYA İNDİ
Grandmedical Manisaspor’un U17 ve U19 takım-
larında forma giyen oyuncular, Tarık Almış Spor
Tesisleri’nde A Takıma çıkabilmek için yoğun
mesai harcamaya başladı. Teknik Direktör Erkan
Aslan gözetiminde üç gün boyunca yoğun bir
antrenman programı uygulanacak genç oyuncular
arasında yetenekli görülenler, A Takımın 10 Tem-
muz’da başlayacak olan çalışmalarına dahil edile-
cek. SAYFA 12

Yapılanmaya rekor başvuru
Sosyal Sigortalar Kurumu Manisa İl Müdürü
Yavuz Kurt, 31 Temmuz tarihinde sona erecek
olan SGK yapılandırmalarına Manisa’da şimdi-
den adeta rekor bir sayıya ulaşıldığını belirtti.
Manisa’da 850 milyona yakın icraya intikal
etmiş alacaklardan 3 Temmuz tarihi itibariyle
324 milyondan liradan fazlasının yapı-
landırıldığını dile getiren Kurt, hedeflerinin 31
Temmuz’a kadar yapılandırma oranını yüzde
90’a ulaşmak olduğunu söyledi.S.7

Katil zanlısının
maketini astılar
Manisa’da Anadolu Selçuklu Ocakları üyeleri, 15 Temmuz Demokrasi
Meydanı’nda minik Eylül’ün katil zanlısının maketini ağaca asarak,
hükümetten idamın geri getirilmesi talebinde bulundular.

ALMILA NURBERİLGEN
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“EN SAĞLIKLI DOĞUM YÖNTEMİ”
İl Sağlık Müdürlüğü tarafından suda doğum sertifikasına
sahip Kadın Hastalıkları ve Doğum Uzmanı Op. Dr. Sergül
Aydın ise, “Doğum öncesinde hamileleri 36 ile 37 santigrat
derecelik havuza alıyoruz.  Bu yöntem, normal doğumun en
ağrılı olduğu dönemde hastalarımızın çok daha rahat ol-
malarını sağlıyor. Hekimi tarafından muayene edildiğinde
normal doğuma engeli bulunmayan gebeler için suda doğum
alternatif bir seçenektir.” dedi.SAYFA 6

Suda doğumun çok faydalı ve kolaylaştırıcı bir yöntem
olduğunu vurgulayan Op. Dr. Erol Karaca, “Gerçekten çok
faydalı bir yöntem. Kadın doğum uzmanlarımız ve bu konuda
yetişmiş ebelerimizle birlikte halkımızın hizmetinde olmaya
devam ediyoruz.  Şu anda kadın doğum uzman sayımız 5 ve
24 tane suda doğumumuz gerçekleşti. Başarılı doğumlar
gerçekleştirildi.  Hastalarımız, gebelerimiz son derece mem-
nun.” dedi.

“DOĞUMU KOLAYLAŞTIRIYOR”

SAGLIKTA ZIRVEDEYIZ
Sağlık Bakanlığı Kadın ve Üreme Sağlığı Daire Başkanlığı tarafından normal doğumu teşvik etmek amacıyla Akhisar
Mustafa Kirazoğlu Devlet Hastanesinde 4 ay önce Suda Doğum Ünitesi açıldı. Pilot hastane olarak seçilen Akhisar
Mustafa Kirazoğlu Devlet Hastanesinde 4 aylık süreçte 24 doğum gerçekleştirildi. Türkiye’de yaklaşık 10 hastanede
bulunan üniteler arasında doğum sayısı bakımından Manisa’nın ilk sıralarda yer aldığı açıklandı.

Çevreci ulaşıma az kaldı

Manisa Büyükşehir Belediyesi’nin kent içi toplu ulaşımda hizmete sunacağı
elektrikli otobüsler için yapımına başlanan şarj istasyonunda çalışmalar aralık-
sız devam ediyor. Çevreci ve elektrikli otobüslerin tüm bakımlarının ve dolum
işlemlerinin yapılacağı istasyonda yürütülen çalışmalar hakkında teknik bilgi
veren Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün,” Binaların beton-
arme ve çelik çatı imalatları, bina içi tesisatlar, sıva yapılması kapı ve
pencerelerin takılması gibi imalatlar tamamlanmış olup zemin döşemeleri,
duvar boyaları ve çevre altyapı işleri gibi imalatlar devam etmektedir ”dedi.S,4

Çocukları diş 
doktoruyla
buluşturun
Ortadontik tedavide çocukların erken
yaşta diş hekimi ile buluşmasın çok
önemli olduğuna değinen Diş Hekimi
Ayşe Hekimoğlu, “Olay daha komplike
bir vakaya gelmeden önlenebilir.”
dedi.S.6

CHP’li vekiller 
mazbatalarını aldı
Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Grup
Başkanvekili Özgür Özel, bazı par-
tililerin Genel Başkan Kemal Kılıç-
daroğlu'nun görevi Muharrem İnce'ye
bırakması yönündeki söylemleri üzerine
"Cumhuriyet Halk Partisi kurumlar ve
kurallar ile yönetilen bir parti. Bu yüz-
den bizim şahsi görüşler açıklamadan
önce yarın yapılacak Merkez Yönetim
Kurulu toplantımızı beklememiz
gerekiyor" dedi.S.5

LEYLA
DOĞAN

MANİSA’DA 

24 ANNE SUDA

DOĞUM YAPTI

Aydın Valisi 
Manisa’da
Manisa Organize Sanayi 
Bölgesi (MOSB)’da 
incelemelerde bulunmak
üzere Manisa’ya gelen Aydın
Valisi Yavuz Selim Köşger
başkanlığındaki heyet Vali
Mustafa Hakan Güvençer'i
makamında ziyaret etti.S.5Manisa’ya müjde

Alaşehir ve Kula’daki baraj ve
gölet inşaatlarını yerinde in-
celeyen DSİ 2. Bölge Müdürü Ali
Fuat Eker, Emre Barajının in-
şasına başlandığı müjdesini
verdi. 5 projede de bu yıl su tut-
mayı planladıklarını duyurdu.S.4

TARiHi BELLi OLDU
BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESPOR’A 

1.90’LIK DEV 

ŞAMPİYONDAN
DUYGUSAL
PAYLAŞIM
Manisa Büyükşehir Belediyespor’un
sporcusu olan ve Yunanistan’da yapılan
Gençler Kadetler Avrupa Şampiy-
onasında, takım halinde finale kalan
Makaralı Yay Genç Erkek Takımı kadro-
sunda olan ve finalde İtalya’yı yenerek
Avrupa Şampiyonu olan Caner Türkkan,
yaptığı paylaşımla dikkat çekti. 

Yeni sezonda Türkiye Erkekler Basketbol 1. Ligi’nde mücadele verecek olan Manisa Büyükşe-
hir Belediyespor, Ankara DSİ’nin 1998 doğumlu genç oyun kurucusunu renklerine bağladı.
Manisa Büyükşehir Belediyespor’un yeni transferi Alihan Deniz Genç imza töreninden sonra,
“  Böyle güzel bir organizasyonun içerisine geldiğim için mutluyum. İyi çalışarak takıma
önemli katkılarda bulunacağıma eminim” dedi.SAYFA 12
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ACİL TELEFONLAR
Acil Servis............................................................112 
Polis İmdat...........................................................155
Jandarma.............................................................156
Orman Yangını.....................................................177
Elektirik Arıza.......................................................186
Yangın..................................................................110 
Su Arıza...............................................................185 
Cenaze Hizmetleri...............................................188
Doğalgaz Acil.......................................................187
Zabıta..................................................................153
Telefon Arıza........................................................121

ULAŞIM
Gar Müdürlüğü........................231 16 96 

Manisa Seyahat......................231 03 70 

Otogar.....................................231 15 04 

Tren Garı................................234 19 15 

T.H.Y (Yoltur)..........................238 66 49 

SAĞLIK MERKEZLERİ
Celal Bayar Hastanesi.................
Moris Şinasi Çocuk Hastanesi.....
Manisa Devlet Hastanesi.............
Doğum ve Çocuk Bakım Evi........
Merkez Efendi Hastanesi.............
Sinir Hastalıkları Hastanesi..........
Ağız ve Diş Sağlığı merkezi........
Özel Sekiz Eylül Hastanesi.........
Grand Medikal Hastanesi...............
Cevahir Tıp Merkezi...................
Deva Tıp Merkezi........................
Ege Diyaliz Merkezi....................
Gediz Tıp Merkezi......................

KENT REHBERİ

KAMU KURUMLARI
Belediye.........................................................
CBÜ Rektörlük................................................
CBÜ Tıp Fakültesi...........................................
Manisa Valiliği.................................................
Tugay Komutanlığı..........................................
Cumhuriyet Başsavcılığı................................
Emniyet Müdürlüğü........................................
Defterdarlık....................................................
Milli Eğitim Müdürlüğü....................................
İl Kültür ve Turizm Müdürlüğü.........................
İl Gençlik ve Spor Müdürlüğü........................

237 34 52
232 31 33
238 52 33 
231 46 11
232 74 74
231 46 24
232 17 10
238 88 23
236 27 28
232 43 73 
237 57 43
239 11 66
234 98 03

231 45 80
201 10 00 
233 19 20
231 02 73
231 46 33
236 33 20
233 26 26
231 46 43
231 46 08
231 25 41
231 46 10

Yay Ateş + Değişken (23 Kasım – 21 Aralık) 

Balık Su + Değişken  (20 Şubat – 20 Mart)

Boğa Toprak + Sabit (21 Nisan – 20 Mayıs) 

Başak Toprak + Değişken (24 Ağustos – 23 Eylül)

İkizler Hava + Değişken (21 Mayıs – 21 Haziran)

Yengeç Su + Öncü (22 Haziran – 22 Temmuz)

Oğlak Toprak + Öncü (22 Aralık – 20 Ocak)

Kova Burcu + değişim (21 Ocak - 18 Şubat)

Olayların ve insanların üzerinize geldiği duygusu içinde olabilirsiniz. Aslında çok
başka şeyler yapmak istiyorsunuz ve meydana gelen olaylar esas yapmak iste-
diklerinizden sizi uzaklaştırıyormuş gibi algılayabilirsiniz. Anlayışlı davranmanız
gerekiyor. Alıngan ve duygusal bir tavır içinde bulunmaktan kaçının.
Karşılaştığınız olaylara duygusal tepkiler gösterebilirsiniz ancak sonradan piş-
manlık duyacağınız davranışlarda bulunmasanız iyi olacak. 

Bugün alacağınız haberler keyfinizi yerine getirecek. Haberleşme trafiğinizin
yoğun olacağı bir gün. Hem uzaklarda yaşayan yakınlarınızla, hem de sık
görüştüğünüz arkadaşlarınızla haberleşecek ve geleceğe yönelik yaptığınız pro-
jeleri ve isteklerinizi gözden geçireceksiniz. Bazı değişiklikler yapmanız gereke-
bilir. Bu arada sevdiklerinizden beklediğiniz desteği alabilirsiniz ve kendinize olan
güveniniz artabilir. Günün ilerleyen saatlerinde katılacağınız davetler duygu-
larınızın değişmesini sağlayacak ve isteklerinizi ortaya koymanız kolay olacak. 

Eğlenceli bir gün geçireceksiniz. Hem kendinizle ilgilenebilir, hem de yakın-
larınıza ilgi gösterebilirsiniz. Bugün ilişkilerinizi güçlendirecek, aramak isteyip de
ihmal ettiğiniz dostlarınızı arayacaksınız. Ayrıca arkadaşlarınız sizi arayabilir ve
birlikte yapacağınız organizasyonlar eğlenceli geçebilir. Üstelik projelerinizi an-
latabilir ve beklediğiniz tekliflerle karşılaşabilirsiniz. Bugün kendinize olan
güveniniz yüksek olacak. Rahat ve iyimser tavrınız, hem karşı cinsi, hem de
dostlarınızı etkileyecek. Sempatik ve neşeli tavrınızla isteklerinizi ortaya koya-
bilirsiniz ve keyifli bir gün geçirebilirsiniz.

Duygusal ve heyecanlı olacağınız bir gün. Duygularınızı denetlemeniz pek
kolay olmayabilir fakat denetleyemezseniz o zaman mecburiyetler yüzün-
den duygularınızı kontrol etmeniz mümkün. Fakat her ne olursa olsun güne
iyimser duygular ile başlayacaksınız. Etkileyici kişilerin etkisinde kalabilir ve
güçlü olmak için kuvvetli arzular duyabilirsiniz. Güce sahip olanların bulun-
dukları çevrelerde dolaşabilirsiniz ve kendi gücünüzü sergileyeceğiniz or-
tamlar yaratabilirsiniz. Ancak kendinizi yenilemek ve yeni ortamlara uygun
hale getirmek için biraz daha gayret göstermeniz gerekiyor. 

Kendinizi gözden geçirecek ve isteklerinizi gerçekleştirmek için çalışacaksınız.
İletişim sorunlarınız olabilir fakat anlayışlı davranabilirsiniz.Â� Kafanızı karıştıran
durumlar olsa bile isteklerinizi gerçekleştirmek için yapıcı ve kararlı bir tavır içinde
olacaksınız. Bu arada tartışmalardan uzak durun ve iddiacı bir tavır içinde bulun-
maktan kaçının. Ayrıca istediğiniz şeye sahip olmak için uygun koşulların oluştuğu
bir dönemdesiniz. Sadece biraz zamana ihtiyacınız var. Hem ciddi işler yapmak ve
ciddiye alınmak istiyorsunuz, hem de bu durum sizi korkutuyor. Fakat yaşam ener-
jiniz yüksek ve korkularınız ile başa çıkabilirsiniz.

İletişim trafiğinizin hareketli olacağı bir gün. Arkadaşlarınızı arayabilir veya on-
lardan gelecek davet üzerine organizasyonlara katılabilirsiniz. Kalabalıkların
içinde olmak ve eğlenceli organizasyonlar yapmak enerjinizi yükseltecek. Aynı
zamanda kendinizi son derece özgür ve her şeyi yapabilecekmiş gibi hissede-
ceksiniz. Aslında şansınız yüksek ve dikkatinizi odakladığınız konuda başarılı
çalışmalar yapabilirsiniz. Bugün alacağınız haberler ve karşılaşacağınız olaylar
sizi heyecanlandıracak. Dışarda olmak ve eğlenceli ortamlar keyfinizi yerine
getirecek.

Duygularınızın dalgalanacağı bir gün... Bugün isteklerinizi gözden geçire-
ceksiniz ve sevdiklerinizin yaşadığı olayları değerlendireceksiniz. Hareketli or-
tamlar ve açık hava organizasyonları keyfinizi yerine getirecek. Yaşantınızda
radikal değişiklikler yapmak isteyebilirsiniz ve bunun için gayret göstere-
bilirsiniz ancak zorlayıcı ve sert bir tavır içinde bulunmaktan kaçınmalısınız.
Güç mücadelesi yapmayın ve kendinizi fazla zorlamayın. Tabii çevrenizdeki
kişileri de zorlamaktan kaçının. Hem aşk, hem de parasal konulara yönelik
davranışlarınızın ve isteklerinizin değiştiğini hissedeceksiniz.

Bugün coşkulu ve keyifli bir şekilde güne başlayacaksınız. İstekleriniz ve
arzularınız yüksek fakat fikirlerinizi ortaya koymak için aceleci davranmayın.
Dikkat gerektiren konularda tedbirli olun. Alacağınız haberler ve
karşılaştığınız olaylar düşüncelerinizin derinleşmesine neden olabilir. Bugün
katılacağınız davetlerde eski arkadaşlarınız ile karşılaşabilirsiniz veya uzun
zamandır görmediğiniz kişilere tesadüf edebilirsiniz. Bu arada dedikodulardan
uzak durun ve duyduklarınızın doğruluğunu araştırmadan karar vermeyin.
Yanlış anlaşılmalar olabilir. Davetlere önce isteksiz bir biçimde katılabilirsiniz.

Sevdiğiniz ile ilişkileriniz daha sıcak olacak. Çünkü daha ilgili ve anlayışlı
davranacağınız bir döneme giriyorsunuz. Bu arada bazı endişeleriniz
olabilir fakat bugün dikkatinizi dışarıya yönelteceksiniz ve eğlenceli orga-
nizasyonlar ile ilgileneceksiniz. Hareket halinde olmak ve özellikle açık
havada dolaşmak keyfinizi yerine getirecek. Sürpriz davetler alabilirsiniz
ve ilginç organizasyonlara katılabilirsiniz. Hem aşk, hem de parasal
konulara olumlu ve yapıcı bir tavır içinde bulunacaksınız. Böylece
gelişmelerin istediğiniz yönde olduğunu anlayabilirsiniz.

Kendinizi daha güçlü hissedeceksiniz. Yaşam enerjiniz yükseliyor ve
isteklerinizi gerçekleştirmek için kararlarınızı sürdürecek kadar sabırlı
olmayı başaracaksınız. Bu arada sürpriz gelişmelerden rahatsız ola-
bilirsiniz. Aslında meydana gelen olaylar sizi değişiklik yapmanız için
zorluyor. Hatta radikal değişiklikler yapmak için kuvvetli arzular duya-
bilirsiniz. Hırslı bir tavır içinde bulunmamaya özen gösterin ve skan-
dallardan uzak durun. Kendinize pek de uygun olmayan birine aşık
olabilirsiniz. 

Çevrenize daha özgür bir bakış açısı ile bakabilir ve ilginç konulara ilgi
duyabilirsiniz. Gelişen teknoloji ve yeni keşifleri takip etmekten keyif ala-
caksınız. Kendinize yeni bir telefon veya bilgisayar almak isteyebilirsiniz.
Sizi özgürleştirecek konulara ilgi duyabilir, yaşantınızda radikal değişiklikler
yapmak isteyebilirsiniz. Ancak parasal konulara yönelik umut verici
gelişmeler olsa bile baskı hissettiğiniz durumlar da olabilir. Aslında tarzınızı
değiştiriyorsunuz ve bu arada hayatınızı zorlaştıran bazı alışkanlıklarınızı
değiştirmeyi başarabilirsiniz.

Bugün sizi heyecanlandıran gelişmeler ile karşılaşacaksınız. Ancak
duygularınızı denetlemeniz gerekiyor. Heyecanlı ve sabırsız bir tavır
içine girebilirsiniz. Bazı kayıplar veya ertelenmeler olmuş olabilir ve şimdi
bunları telafi edeceğiniz fırsatlar ile karşılaşacaksınız. Gerilim hisset-
tiğiniz sırada karşılaşacağınız iyimser kişilerin davranışları ile sakinleşe-
bilir ve daha yapıcı bir tavır içine girebilirsiniz. Dikkat gerektiren konulara
yönelik işler yaparken tedbirli olun. 

Aslan Ateş + Sabit  (23 Temmuz – 23 Ağustos) 

Terazi Hava + Öncü (24 Eylül – 23 Ekim) 

Akrep Su + Sabit (24 Ekim – 22 Kasım) 

Koç Ateş + Öncü (21 Mart- 20 Nisan)

TURGUTLU’NUN sevilen
simalarından olan Melih
Atalan’ın bir hayali daha
gerçeğe dönüştü. Turgutlu
Belediye Başkanı Turgay
Şirin, Melih’in hayali olan
kıspet ile güreşlere katılma
isteğini karşılıksız kalmadı.

Melih’e çok istediği kıspeti
hediye ederek bir jest yapan
Başkan Şirin, “Melih, bizim
çok sevdiğimiz bir
kardeşimiz. Her engelli
vatandaşımız gibi onun da
bizde yeri apayrı. Duyduk ki
kendisi kispet giyerek

güreşlere katılmak istiyor.
Bizler de onun bu isteğini
kırmadık. Kispeti hediye
ettik. Kendisini ekibimizle
birlikte önümüzdeki hafta
başlayacak olan Kırkpınar
Yağlı Güreşleri’ne gönder-
erek, misafir edeceğiz.
Melih için ne yapsak az
kaldır. Kispetini de iyi gün-

lerde kullansın” dedi. Meli-
h’in annesi Gülseren Atalan
da “Belediye Başkanımız
Turgay Şirin’e çok teşekkür
ediyorum. Kispet giymek
Melih’in hayallerinden
biriydi. Bizleri çok duygu-
landırdı çok mutlu etti” şek-
linde konuştu. 
TURGUTLU BASIN

Başkandan 

TURBEM tiyatro kulübü
okulların kapanmasının
ardından yaz aylarında da
kayıtlarına devam ediyor.
Tiyatro kursuna kayıt yaptır-
mak isteyenlerin Belediye bi-

nası zemin katındaki kayıt
masasına başvuru yapabile-
ceklerini belirten Sosyal İşler
Müdürü Metin Akgül,
“Bilindiği üzere tiyatro
kulübümüzdeki genç

arkadaşlarımız son iki yılda
sergiledikleri oyunlar ile
büyük beğeni topladı. Bir
çok oyunumuzda bir kitap
bir bilet projesi ile bir çok
okulumuza kütüphane kur-
duk. Engelli kardeşlerimizin
yeni bir okul projesine
destek olduk. Yaz dönemi
kayıtlarımız başladı. İlçem-
izde bulunan genç
arkadaşlarımızın tiyatroya il-

gililerinin olduğunu gördük
ve bu kursu yaz döneminde
de ücretsiz olarak devam et-
tirmek istedik. Bizlere her
zaman en başından bu yana
desteklerini esirgemeyen
Belediye Başkanımız Turgay
Şirin’e teşekkür ediyoruz, tiy-
atro kursuna katılmak
isteyen genç arkadaşlarımızı
bekliyoruz” dedi.
TURGUTLU BASIN

Turgutlu Belediye Başkanı Turgay Şirin, hayali kıspet giyip güreşlere
katılmak olan engelli Melih Atalan’a sürpriz bir jest yaptı. Melih’in isteğini

kırmayarak ona kispet hediyen eden Başkan Şirin, ayrıca önümüzdeki
hafta başlayacak olan belediye takımının katılacağı Kırkpınar Yağlı 
Güreşleri’ne Melih’i de göndereceklerini belirterek çifte jest yaptı. 

sevindiren jest

Turgutlu Belediyesi Eğitim ve Gençlik Merkezi’nde (TURBEM) yaz döneminde de tiya-
tro kursu kayıtları devam ediyor. Okulların kapanmasının ardından yaz ayında da
kültür sanat faaliyetlerine devam eden TURBEM tiyatro kulübüne kayıt yaptırmak

isteyen vatandaşlarımız Turgutlu Belediyesine başvuruda bulunabilirler.

Tiyatro kursları devam ediyor



3İmsak  .....................
Güneş .....................  
Öğle    .....................
İkindi  ......................
Akşam.....................
Yatsı   ......................

EN AZ :
6,40 TL
EN ÇOK: 
7,10 TL

ALIŞ    :5,4843
SATIŞ  :5,4860

ALIŞ  : 4,7095
SATIŞ: 4,7110

ALIŞ   : 190,32
SATIŞ : 190,39
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03:55
05:44
13:21
17:14
20:45
22:26

MANİSA EZAN SAATLERİ
MANİSA TİCARET BORSASI

ÜZÜM

SON günlerde ülke gün-
demini meşgul eden çocuk-
larla ilgili kayıp, istismar ve
katledilme haberlerinin
herkesi derinden yaral-
adığını ve üzüntüye boğ-
duğunu anlatan İrğat, “Bu
türden olaylar ve bu olay-
ların sıklığı tüm ülkeyi
büyük kaygıların eşiğine ge-
tiriyor. Vahşet kokan olay-
larla ilgili önce Ankara'da
kaybolan 8 yaşındaki Eylül
ve akabinde Ağrı'da, Ra-
mazan Bayramı'nın 1'inci
günü kaybolan 4 yaşındaki
Leyla Aydemir'den acı
haberler aldık. Kayıp çocuk
vakaları artıyor, çocuk is-
tismarı çoğalıyor ve çocuk
cinayetleri sıradanlaşıyor,
sosyal medya tepkisinin
dışında hiçbir adım
atılmıyor. Bu durum bizi bir
gerçeği tekrar düşünmeye
davet etmektedir. Gele-
ceğimiz için acil tedbirler al-
mamız, suçlulara hak ettiği
cezayı behemehal ver-
memiz, önleyici ve ko-

ruyucu nitelikte uzun vadeli
politikalar belirlememiz
gerekmektedir. Bir çocuğun
katledilmesi, bir insanın
yaşam hakkının ihlal
edilmesinin çok ötesinde in-
sanlığın tükendiğini, vicdan
ve merhametin iflas ettiğini
gösteren ve zerre insanlık
nasibi olanı bile yaralayan
bir durumdur. İki masum
evladımızın art arda gelen
ölüm haberlerinin tüm
ülkede, toplumun her kesi-
minde oluşturduğu üzüntü
ve öfke hepimize bazı
gerçekleri çok çıplak bir
şekilde göstermiştir. Savun-
masız masum çocuklara
dönük her türlü şiddet, is-
tismar ve katledilme olay-
larının toplumda
oluşturduğu sorgulamanın
temelinde, yitirdiğimiz bu
evlatlarımızla birlikte
toplumdan iyilik, merhamet
ve vicdanın da eksildiği
gerçeğidir. Nitekim ka-
tledilen sadece çocuklar
değil, masumiyet, insani il-
işkiler ve toplumsal güven
zeminidir” dedi. 
Bu menfur olaylar ile
yeniden çocukların korun-
ması için acil yasal düzen-
lemeler yapılması üzerine
birçok tartışma yapıldığına
dikkat çeken İrğat, “İlk
olarak adi ve vahşi katillere
hak ettikleri ceza verilme-
lidir. Sonrasında mesele
sadece ceza boyutuyla

bırakılmadan bu tür vahşet-
leri ortaya çıkaran etmenler
hassas bir şekilde analiz
edilmeli, caydırıcı cezaların
yanında önleyici tedbirler
alınmalı, çocukları koruma
konusunda bütünlük arz
eden bir tarzda eğitim,
hukuk ve sosyal boyut-
larıyla konu bütüncül bir
şekilde ele alınmalıdır.
Çocukların korunmasında
bütüncül bir yaklaşımın
geliştirilmesi; Milli Eğitim
Bakanlığı, Aile ve Sosyal
Politikalar Bakanlığı ve İçiş-
leri Bakanlığı’ndan, Basın
Medya Enformasyon’a
kadar ilgili tüm kamu ku-
rumlarının, bu konuda çalış-
malar yürüten STK’lar ve
akademinin işbirliği
içerisinde ortak adımlar at-
ması ile mümkün olabilir.
Bu tarz olaylarda medyaya
da büyük görevler düşmek-
tedir. Toplumun dikkatini
çeken bu olayları bir reyting
malzemesi olarak görmek-
ten imtina ederek, haber
dilinin hem maktulün
ailesini incitmeyecek hem
de diğer ailelerde güvenlik
paranoyasına neden olmay-
acak şekilde kurulması
konusunda hassasiyet gös-
terilmelidir. Bu süreçlerde,
toplumun bilinçlendirilmesi
için önemli bir araç olduğu
gerçeği dikkate alınarak me-
dyanın haber içeriklerinde
uzman pedagogların görüş-

lerine daha fazla zaman
ayırması beklenen bir tu-
tumdur” diye
konuştu. “Canımızı ne
kadar yakarsa yaksın bu
olayların faillerine ‘cani,
hasta ruhlu’ diyerek işin
içerisinden çıkma kolay-
cılığına düşmemeliyiz”
diyen İrğat şunları söyledi:
“Bu faillerin hangi
koşullarda nasıl bir eğitim
ve yetiştirilme tazının ürünü
olduklarına dair ayrıntılı
çalışmalar ortaya koymak
durumundayız. İnsani
hasletleri yozlaştıran et-
menlerin, insani değerleri
ayakta tutma dirayetinden
daha hızlı yayıldığı her
koşulda maalesef bu gibi

menfur olayların yaşanıl-
ması kaçınılmaz olacaktır.
Memur-Sen olarak
yarınımıza umut olan
çocuklarımızın korunması
için her türlü çabanın bir
parçası olduğumuzu bir kez
daha deklare ediyor ve bu
olayların bir daha yaşanma-
ması için önleyici tedbirlerin
kamu STK işbirliği ile etkin
bir şekilde geliştirileceğine
inanıyoruz. Bu vesile ile bu
menfur olayı kınıyor, evlat-
larımızın kederli ailelerine
başsağlığı ve sabırlar
diliyor, ayrıca yargı ve yasal
düzenleme süreçlerinin
yakın takipçisi olacağımızı
ifade ediyoruz.” 
LEYLA DOğAN

TÜM Türkiye’de olduğu gibi
Manisa’da da minik Eylül’ün
katledilmesi olayına tepkiler
sürüyor. Anadolu Selçuklu
Ocakları Manisa şubesi
üyeleri, 22 Haziran günü
Ankara’nın Polatlı ilçesinde
kaybolan ve günlerce
arandıktan sonra bir elektrik

direğinin dibinde gömülü
olarak bulunan 8 yaşındaki
Eylül Yağlıkara’nın katil
zanlısı U.K.’nin fotoğrafını
yapıştırdıkları maketi, 15
Temmuz Demokrasi Mey-
danı’nda ağaca asarak sal-
landırdı. Hükümetten
idamın geri getirilmesini

talep eden ocak üyeleri bir
dakikalık oturma eylemi
yaptı. Meydanda toplanan
grup adına konuşan
Alperen Ocakları Manisa
eski şube başkanı Ercan
Çetinkaya, “Son günlerde
iki masum bedeni, daha
reşit olmamış kız çocuk-

larımızın vahşice ka-
tledilmesini kınıyoruz.
İdamın geri gelmesini istiy-
oruz ve bu canilere idam ile
gerekenin yapılmasını bek-
liyoruz. Bizler yıllarca bu
meydanda hep tepkimizi

gösterdik. 2011 yılında 2
milyon imza toplayarak,
Meclise gönderdik. Bugün
yine buradayız. Tepkimizi
arkadaşlarımızla birlikte bir
dakika oturarak yine ortaya
koyacağız” dedi. İHA
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SPOR
ERHAN KASIRGA

BASILDIğI YER : MNS MATBAACILIK GAZETECİLİK BASIM YAYIN
DAĞITIM İHRACAT SANAYİ VE TİCARET LİMİTED şİRKETİ
ADRES                : Güzelyurt Mh.5781 Sk. No: 18/AMANİSA 
Tel                         : 233 35 89                        
DAğITIM : MNS Dağıtım 
Tel:0236 250 50 40

3 Aylık Abonelik : 50 TL
6 Aylık Abonelik: 75 TL
1 Yıllık Abonelik 150 TL

ZAYİ İLANI: 25 TL

İMTİYAZ SAHİBİ
KEMAL KILIÇASLAN
Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

KAMURAN TUNÇEL

SAYFA EDİTÖRÜ
NURAN ERTAş

ŞİKAYETLERİNİZ İÇİN; MNS DAğITIM 0236 250 50 40

İSTİHBARAT
ALİ BOZKURT
LEYLA DOĞAN

YAYIN TÜRÜ: Yerel süreli
İDARE YERİ: 1. Anafartalar mahallesi 1612 sokak No: 7/1

şehzadeler / MANİSA
TELEFON:           0(236) 238 01 41 
FAKS: 0 (236) 238 01 42
e-mail: info@manisagunebakis.com

manisagunebakis@gmail.com
Web:  www.manisagunebakis.com

Manisa’nın Turgutlu ilçesinde, alkollü
olduğu iddia edilen Yunus A. (25), tuvaletini

yapmak isterken yaklaşık 200 metrelik 
yamaçtan yuvarlanarak yaralandı.

Olay, dün saat 23.00
sıralarında Selvilitepe
Mahallesi Cephanelik
Yolu mevkiinde meydana
geldi. Birlikte alkol aldığı
iddia edilen 4 arkadaştan
Yunus A., tuvaletini yap-
mak için gittiği yol ke-
narında dengesini
kaybedip, yaklaşık 200
metrelik yamaçtan yuvar-
landı. Yunus A.’nın
arkadaşları durumu polis,

itfaiye ve sağlık ekipler-
ine bildirdi. İhbar üzerine
gelen itfaiye ekipleri, yak-
laşık 1 saatlik çalış-
mayla Yunus A. düştüğü
yerden sedyeye alarak
çıkardı. Yunus A., ambu-
lansla Turgutlu Devlet
Hastanesi'ne kaldırdı. Te-
daviye alınan Yunus A.
sağlık durumunun iyi
olduğu belirtildi. 
İPEK ŞEN

Tuvalete gitti
uçurumdan düştü

Manisa’da Anadolu Selçuklu
Ocakları üyeleri, 15 Temmuz

Demokrasi Meydanı’nda minik
Eylül’ün katil zanlısının 
maketini ağaca asarak,

hükümetten idamın geri getir-
ilmesi talebinde bulundular.

MANISA Su ve Kanalizasyon
İdaresi (MASKİ) Genel
Müdürlüğü, iş sağlığı ve
güvenliği hizmetlerinin eksik-
siz biçimde yerine getirilmesi

adına yoğun mesaisini
sürdürüyor. Bu kapsamda
MASKİ, aylık olarak organize
ettiği İş Sağlığı ve Güvenliği
(İSG) Temmuz ayı Toplantısı

gerçekleşti. MASKİ Genel
Müdür Yardımcısı ve İSG
Kurul Başkanı Mahmut Bil-
gen başkanlığında düzenle-
nen toplantıya; BESOT
Genel Müdürü Mustafa Yurt,
İnsan Kaynakları ve Eğitim
Daire Başkanı İbrahim Perk-
men, Destek Hizmetleri Daire
Başkanı Uğur Başkal ile ku-
rulda görevli iş sağlığı ve
güvenliği uzmanları katıldı.
Gerek ofis, gerekse de sa-
hada bulunan personelin
çalışma ortamlarının sağlık-
laştırılması ile mesleki risk ve

deformasyonların ortadan
kaldırılmasına yönelik konu-
ların görüşüldüğü toplantıda,
tehlike dereceleri
sınıflandırılan iş kollarının
tamamında iş kazalarını önle-
meye ilişkin talimat, tedbir ve
tavsiyeler konuşuldu.

“İŞ SAğLIğI VE 
GÜVENLİğİ

ÖNCELİğİMİZDİR”
MASKİ Genel Müdür Yardım-
cısı ve İSG Kurul Başkanı
Mahmut Bilgen, “MASKİ
Genel Müdürlüğü olarak il-
imiz genelinde yürüttüğümüz

tüm çalışmalarımızda öncelik
verdiğimiz konu iş sağlığı ve
güvenliğidir. Bu amaçla
sürekli olarak kurum içi eğitim
ve toplantılarımızla olası iş
kazalarının önüne geçmek
için yoğun mesai harcıyoruz.
Bütün çabamız tüm çalış-
malarımızın ve çalışan-
larımızın güvenliğini
sağlamak adınadır. Bunun
için de gerekli talimat ve
düzenlemelerle koordinasyon
çalışmalarımızı sürdürüy-
oruz” diye konuştu. 
MASKİ BASIN

MASKİ Genel Müdürlüğü’nün çalışma ortamlarının daha sağlıklı hale getirilmesi ve olası kaza risklerinden
korunması amacıyla rutin olarak düzenlediği İş Sağlığı ve Güvenliği Toplantısı gerçekleştirildi.

İstismar ve cinayetleri kınadılar

Katil zanlısının maketini astılar

İş sağlığı güvenliği tedbirleri görüşüldü

Memur Sen Manisa İl Temsilcisi ve Sağlık Sen Manisa Şube Başkanı Mustafa İrğat son günlerde yaşanan çocuk is-
tismarı ve cinayetlerini kınadı. İrğat, son yaşanan olayların ülkeyi büyük kaygılar eşiğine getirdiğini söyledi.

TURGUTLU
Cumhuriyet
Başsavcılığınca
FETÖ'nün "kadın
yapılanması"na
yönelik soruşturma
kapsamında Man-
isa, Uşak ve Afy-
onkarahisar'da 5 kişi
hakkında yakalama kararı
çıkarıldı. Turgutlu İlçe Em-
niyet Müdürlüğü Terörle Mü-
cadele şubesi ekiplerince

belirlenen
adreslere eş za-
manlı operasyon
düzenlendi. Op-
erasyonda
N.N.A (38), H.K.
(42), H.Ç.B. (30),
D.D. (58) ve B.Ç.

(46) gözaltına alındı. Zanlılar,
Turgutlu Devlet Hastanesinde
sağlık kontrolünden geçirildik-
ten sonra emniyete
götürüldü. LEYLA DOğAN

FETÖ’nün kadın yapılandırmasına operasyon
Manisa'nın Turgutlu ilçesinde, Fetullahçı Terör

Örgütü/Paralel Devlet Yapılanması'na (FETÖ/PDY) yöne-
lik soruşturma kapsamında 5 zanlı gözaltına alındı.



ULAŞIM alanındaki pro-
jelerinde de çevreye duyarlılığı
ön planda tutan Manisa
Büyükşehir Belediyesi’nin
şehir içi toplu ulaşımda
hizmete sunacağı elektrikli oto-
büsler için yapımına başlanan
şarj istasyonunda çalışmalar iş
programına uygun şekilde

devam ediyor. Şarj Dolum İsta-
syonu’nun yanı sıra tesiste
Elektrikli Otobüs Bakım
Onarım ve İşletme Binasında
inşaat çalışmalarının eş za-
manlı olarak sürdüğünü be-
lirten Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı Cengiz
Ergün, “Çalışmalar her iki bi-

nada da eş zamanlı olarak
yürütülmekle birlikte binaların
betonarme ve çelik çatı imalat-
ları, bina içi tesisatlar, sıva
yapılması kapı ve pencerelerin
takılması gibi imalatlar tamam-
lanmış olup zemin döşemeleri,
duvar boyaları ve çevre altyapı
işleri gibi imalatlar devam et-

mektedir” ifadelerinde bulundu.
TERMİNALDE YOLCULAR

İÇİN YENİ ALAN
Söz konusu tesisin mevcut

Manisa Şehirlerarası Otobüs
Terminali içerisinde yapıl-
masıyla nedeniyle terminal
alanı içerisinde yolcu indirme-
bindirme ve depolama yap-

makta olan toplu taşıma
araçlarının alanlarının da
azaldığı göz önüne alındığını
belirten Başkan Ergün, bu
konuda mağduriyet yaşanma-
ması amacıyla çalışmalara
başladıklarını belirtti. Toplu
taşıma araçlarını kullanmak
isteyen vatandaşların güvenli

ve konforlu bir şekilde araçlara
ulaşmalarını sağlamak adına
inşaat alanının dışında üstü
kapalı durak noktaları ve depo-
lama alanları oluşturmak
amacıyla çalışmalarını
sürdürdüklerine dikkat çeken
Başkan Ergün,” Bu çalış-
malarımızın tesis ile birlikte eş
zamanlı tamamlanması plan-
lanmaktadır” ifadelerinde bu-
lundu.

‘HAYIRLI OLSUN’
Çevre dostu elektrikli oto-

büslerin hizmete girmesiyle bir-
likte trafik sorunun önemli
ölçüde çözüleceğini de sözler-
ine ekleyen Başkan Ergün,”
Kent merkezindeki servis
araçlarının ve diğer araçların
getirdiği sıkıntıların çözümü
noktasında elektrikli otobüsler
Manisa’mıza önemli katkı
sağlayacaktır. Bu güzel
yatırımın Manisa’mıza hayırlı
olmasını diliyorum ”diye
konuştu. 

BÜYÜKŞEHIR BASIN

4 GÜNDEM

MANISA Büyükşehir
Belediyesi Muhtarlıklar
Dairesi Başkanlığı görevli
personelleri Köprübaşı
Karyağdı Mahalle muhtarı ve
vatandaşları ile bir araya
geldi. Karyağdı Mahalle
Muhtarı Necmettin Neşe ve
vatandaşların beraberinde
Manisa Büyükşehir Belediye-
si’nin yapmış olduğu hizmet-
lerin memnuniyetleri de
soruldu. Karyağdı Mahalle
Muhtarı Necmettin Neşe’nin
talepleri kayıt altına alınıp il-
gili dairelere aktarıldı. Ma-
halle Muhtarı Necmettin
Neşe, “Büyükşehir Belediye
Başkanımız Cengiz Ergün’-
den Allah razı olsun ma-
hallemiz adına ve

Manisa’mız adına güzel işler
yapıyor. Selam olsun,
teşekkür ederiz” dedi.

BÜYÜKŞEHİR YABACI
MAHALLESİ’NDE

Manisa Büyükşehir
Belediyesi Muhtarlıklar
Dairesi Başkanlığı, Yabacı
Mahallesi’nde de mahalle
muhtarı ve vatandaşlarla bir
araya geldi. Muhtarlıklar
Dairesi Başkanlığı görevli
personelleri vatandaşlarla
bire bir iletişime geçerek
taleplerini dinlediler. Vatan-
daşın ve mahalle muhtarının
taleplerini ilgili birimlere
ulaştırıldı. Yabacı Mahalle
Muhtarı Ahmet Keçeli,
“Büyükşehir Belediyemizden
memnunuz mahallemize

birçok yenilik yapıldı alt yapı
çalışmaları için teşekkür
ediyoruz, Belediye

Başkanımız Cengiz Ergün’e
selamlarımızı iletiyoruz” dedi.
BÜYÜKŞEHIR BASIN

Muhtarlıklar vatandaşlarla iç içe
Manisa Büyükşehir Belediyesi Muhtarlıklar Dairesi Başkanlığı, Köprübaşı İlçesi Karyağdı Ma-
hallesi ve Yabacı Mahallesi muhtarları ve vatandaşlarla bir araya gelerek taleplerini dinledi.

Manisa Büyükşehir Belediyesi’nin
kent içi toplu ulaşımda hizmete

sunacağı elektrikli otobüsler için
yapımına başlanan şarj istasyonunda

çalışmalar aralıksız devam ediyor.
Çevreci ve elektrikli otobüslerin tüm
bakımlarının ve dolum işlemlerinin

yapılacağı istasyonda yürütülen çalış-
malar hakkında teknik bilgi veren Man-

isa Büyükşehir Belediye Başkanı
Cengiz Ergün,” Binaların betonarme

ve çelik çatı imalatları, bina içi tesisat-
lar, sıva yapılması kapı ve

pencerelerin takılması gibi imalatlar
tamamlanmış olup zemin döşemeleri,
duvar boyaları ve çevre altyapı işleri

gibi imalatlar devam etmektedir ”dedi.
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Çevreci ulaşıma az kaldı

MANISA Büyükşehir
Belediyesi, 2018 yılı için
planladığı yol yapım işlerini
hayata geçirmek için kolları
sıvadı. Hava sıcaklıklarının
yükselmesiyle birlikte, Man-
isa Büyükşehir Belediyesi Yol
Yapım ve Onarım Dairesi
Başkanlığına bağlı şantiye
ekipleri; zemin iyileştirme, yol
genişletme ve asfalt atımının
startını verdi. Bu kapsamda
Salihli ilçesinde de Çayköy
Mahallesi’nden itibaren 5
mahalleyi bağlayan grup yolu
niteliğindeki güzergâhta ilk
asfalt atımı gerçekleşti. Yol
Yapım ve Onarım Daire
Başkanı Fevzi Demir de, Yol
Şube Müdürü Kurtuluş Ku-
ruçay ve Salihli Belediyesi
Kırsal Hizmetler Müdürü
Serkan Sözer ile birlikte, as-
falt çalışmasında ekiplerin
yanında yer aldı.

TARIM ARAZİLERİNE
ULAŞIM KOLAYLAŞIYOR
Manisa Büyükşehir

Belediyesi Yol Yapım ve
Onarım Daire Başkanı Fevzi
Demir de yol üzerinde
yapılan çalışmalar hakkında
bilgiler verdi. Demir, “Çayköy
ile Yılmaz arasındaki
bağlantı yolunda 1’nci
kat asfalt çalışması
yapıyoruz. Bölgedeki
muhtarlarımız ve Salihli
Belediye Başkanımız
bu yolun aciliyetle yapıl-
ması konusunda bizleri
bilgilendirmişlerdi. 5
mahalleye hitap eden,
grup yolu niteliğinde

olan ve sıklıkla kullanılan bir
yol üzerindeyiz. Gölmarmara
yolunu Salihli ve Turgutlu’ya
bağlayan bir yol. Mesafeyi 10
kilometre kısaltan bir
çalışma. Ekiplerimiz, ilk
olarak iyileştirme çalışması
gerçekleştirdi. Trafiğe elver-
işli olsun diye genişletme
yapıldı. Şantiye ekiplerimiz
tarafından asfalt çalışmamız
başladı. İnşallah 1 gün
içerisinde yol çalışmasını
tamamlayacağız. Vatan-
daşlarımızın, kazasız belasız
kullanmalarını temenni ediy-
oruz. Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanımız Cengiz
Ergün’ün yolların yapımı
konusunda ciddi hassasiyet-
leri var. Biz de bu bilinçle
vatandaşlarımız, tarım arazi-
lerine daha rahat ulaşsınlar,
elde ettikleri ürünleri daha
kolay bir şekilde sunma
imkanları bulsunlar diye bu-
rada çalışmamızı başlattık.
Tozdan dolayı tarım ürün-
lerinde meydana gelen
hastalık ve zararın da önüne
geçmiş olacağız aynı za-
manda. Hayırlı uğurlu olsun”
diye konuştu.

“EMEĞİ GEÇENLERE
MİNNETTARIZ”

Çayköy Mahalle Muhtarı
Sadri Çetin Ergil, “Bu yolun 5
köye çok büyük faydası var.
Aynı zamanda Gölmarmara
ilçesini de Ahmetli’ye
bağlıyor. Çalışma öncesi yol
bozuktu düzeltildi, köprüler
dardı genişletildi. Tozun milli
servete zararı vardı. Ürünler-
imize, hastalık yapıyordu.
Manisa Büyükşehir Belediye
Başkanımız Cengiz Ergün’e,
Salihli Belediye Başkanı Zeki
Kayda’ya, Yol Yapım ve
Onarım Daire Başkanı Fevzi
Demir’e, müdürlerimize, as-
falt ekibine, emeği geçen
herkese teşekkür ediyorum.
Çayköy, Yılmaz, Karayahşi,
Kendirlik ve Tekelioğlu si-
zlere minnettar” dedi.

SORUNLAR ORTADAN
KALKIYOR, ÜRETİMİN

KALİTESİ ARTIYOR
Salihli Belediyesi Kırsal

Hizmetler Müdürü Serkan
Sözer de, “Manisa Büyükşe-
hir Belediye Başkanımız
Cengiz Ergün’e; Salihlili
vatandaşlarımız ve Belediye
Başkanımız Zeki Kayda

adına teşekkür
ediyorum. Bugüne
kadar Manisa
Büyükşehir
Belediyesi tarafın-
dan Salihli’ye 320
kilometre asfalt
yapıldı. Yolun öne-
mine gelince,
çiftçimizin birinci
geçim kaynağı
olan tarım araziler-
ine giden yolların
yapılması oldukça

önemli. Hem mesafelerin
kısalması, hem yolun toprak
olmasından dolayı ürünlerde
meydana gelen hastalıkların
önüne geçilecek olması
dolayısıyla sevinçliyiz. İlçem-
ize hayırlı olsun diyor, emeği
geçenlere teşekkür ediyoruz”
diye konuştu. 

BÜYÜKŞEHIR BASIN

Hava sıcaklıklarının mevsim normallerine dönmesinin ardından il
genelinde asfalt çalışmalarına hız veren Manisa Büyükşehir Belediyesi,
Salihli ilçesinde de 2018 yılındaki ilk yol çalışmasını gerçekleştirdi. Yol
Yapım ve Onarım Dairesi Başkanlığı Salihli Şantiye Şefliği marifetiyle

Çayköy Mahallesi’nden başlayan çalışma kapsamında ilçedeki 5 mahal-
lenin bağlantı yolu daha güvenli hale gelirken; Salihli-Turgutlu ve Göl-

marmara-Ahmetli ilçeleri arasındaki mesafe de kısalmış olacak.

Asfalt startı verildi

SON kararname ile
Gördes’e ilk kez bir kadın
kaymakam atandı. Gördes
ilçesine atanan Kaymakam
vekili Büşra Uçar, makamına
oturarak görevine başladı.

Uçar, "Gördesli Şehit Mak-
bule Hanım'ın memleketinde
görev yapan ilk bayan kay-
makam olmaktan büyük bir
onur yaşıyorum. Doğasıyla,
havasıyla, insanıyla güzel ve
sakin bir ilçe olan Gördes'te
ilçe kaymakamlığımızın
kapısı tüm vatandaşlarımıza
açıktır. Devletimiz her daim
ve her zaman milletimizin
yanındadır. İnşallah

Gördes'te eğitim başta olmak
üzere bir çok projede ilçe
halkımıza hizmet vereceğiz"
dedi. 

Gördes’e atanan ilk kadın
Kaymakam olan Büşra Uçar,
1993 yılında Çanakkale
Ezine'de doğdu. 2015 yılında
İstanbul Üniversitesi Siyasal
Bilimler Fakültesi İşletme ve
Siyaset Bilimi ve Kamu Yöne-
timinden mezun olan Uçar,

2017 yılında açılan kay-
makam adaylığı sınavını
kazanarak göreve başladı.
Çanakkale'de il stajını
tamamlayan Uçar, Balıkesir,
Erdek ve Aydın Sultanhisar
ilçelerinde refiklik stajını
tamamladı. İyi derecede İn-
gilizce bilen Uçar, 2 Temmuz
2018 tarihindeki kararname
ile Gördes ilçesine atanan ilk
kadın kaymakam oldu. İHA

Manisa’ya kadın kaymakam atandı
Manisa'nın Gördes ilçe Kaymakamı Fatih Ayaz'ın 8 aylık görevinden sonra dil kursu

nedeni ile ilçeden ayrılmasının ardından yerine Kaymakam vekili olarak 25 yaşındaki
Büşra Uçar atandı. Uçar, Gördes’in ilk kadın kaymakamı olarak tarihe geçti.

PROJELER tamamlandığında 6 bin
780 dekar arazi modern sulama ile
tanışacak. Üretici her yıl 8 milyon 620
bin lira daha fazla kazanacak DSİ 2.
Bölge Müdürü Ali Fuat Eker; Türkiye’nin
en gözde üzüm bağlarının bulunduğu
Gediz Havzası’ndaki projeleri yerinde in-
celedi. Çiftçinin yüzünü güldürecek
haberler verdi. 5 projede yılsonuna
kadar su tutmayı planladıklarını duyuran
Eker’in ilk durağı Alaşehir Gürpınar
Göleti’ydi 25 metre yüksekliğinde inşa
edilen barajın gövdesindeki çalışmaları
denetleyen Eker” 650.000 m3 su tutacak
göletteki inşaatın %90’ını bitirdik. Yıl-
sonu itibari ile gölette su tutarak
önümüzdeki yıldan itibaren 1000 dekar
araziyi modern sulamaya açmayı planlıy-

oruz. Proje bittiğinde Alaşehirli üreticinin
cebine 2018 rakamları ile her yıl 1.1 mi-
lyon lira fazla para girecek. ” dedi. Eker’
daha sonra Kula Toygarlı Barajı’nı zi-
yaret etti. Temelden gövde yüksekliği 39
metre olan barajın son durumunu
yerinde gören DSİ 2. Bölge Müdürü, 860
bin m3 su tutulacak barajın 1.290 dekar
araziyi sulayacağına dikkat çekti. Toy-
garlı Barajı’ndan  “Kula Konurca
Göleti”ne geçen Ali Fuat Eker projenin
son durumu hakkında şantiye yetk-
ililerinden bilgi aldı. Projenin % 73’ünün
bitirildiğini kaydeden Eker, çalışmaların
sürdüğünü vurguladı. Sulama inşaatının
ise yakında hızlanacağını duyurdu. Me-
bran yenileme işlemlerinin devam ettiği
Kula Saraçlar Göleti ve Sulaması Proje-

si’nin son durumunu da yerinde gören Ali
Fuat Eker, çalışmaların yaz sezonuna
yetiştirilmesini istedi. 1210 dekar araziye
can suyu verecek gölette kış ayları ile
birlikte su tutmak istediklerini kaydeden
Eker, daha sonra ise inşaat çalış-
malarına yeni başlanan Emre Barajı’na
geçti. İnşaat için gerekli izinlerin tamam-
landığını belirten Eker, sıyırma kazılarına
bir an evvel başlanması gerektiğini ifade
ederek inşaat sezonunun iyi değer-
lendirilmesi istedi. Eker’in son durağı ise
Kula Dutluca Göleti oldu. Gölete çevre-
deki derelerden takviye su temin edecek
iletim kanalı inşaatlarını inceleyen Ali
Fuat Eker, “Dolusavak inşaatı tamam-
landı. Eksikleri bir an evvel tamamlayıp
çok yakında 1410 dekar araziyi sulaya-
cak gölette su tutmayı hedefliyoruz.”
dedi. ALI BOZKURT

DSİ’den Manisa’ya müjde
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AYDIN Valisi Yavuz Selim
Köşger başkanlığındaki, Söke Kay-
makamı Tahsin Kurtbeyoğlu, Aydın
Sanayi Odası Başkanı Mehmet
Yunus Şahin, Aydın Ticaret Borsası
Başkanı Fevzi Çondur, Aydın
Ticaret Odası Başkanı Hakan
Ülken ve Aydın ASTİM Organize
Sanayi Bölgesi Yönetim Kurulu
Başkanı Gökhan Maraş'tan oluşan
heyet ilk olarak Vali Güvençer’i zi-
yaret etti. Daha sonra The Fortyfive
Business Hotel’de yapılan toplan-
tıda MOSB Başkanı Sait Türek
konuk heyete MOSB hakkında bilgi
verdi.  Manisa Valisi Mustafa
Hakan Güvençer eşliğinde Aydın
Valisi Yavuz Selim Köşger başkan-

lığındaki heyet daha sonra Özel
Manisa Organize Sanayi Bölgesi
Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi
(MOSTEM)’e giderek incelemel-
erde bulundu. Burada MOSTEM
Müdür Başyardımcısı Recep
Çorum okulu gezdirerek eğitim
öğretim faaliyetleri hakkında bilgi
verdi. Sınıflarda, atölyelerde,
yatakhanede, yemek salonu ve
spor salonunda incelemede bulu-
nan heyet bir süre spor salonunda
antrenman yapan sporcuları izledi.
Heyet üyeleri MOSTEM ve spor
salonunu çok beğendiklerini ifade
etiler. Daha sonra Vestel A.Ş’ye
geçen heyete Vestel CEO’su Turan
Erdoğan tesisler ve üretimleri

hakkında bilgi verdi. Heyet daha
sonra birlikte tesisleri gezdi. Vestel
tesislerindeki incelemelerinin ardın-
dan MOS Lojistik Merkezine geçen
heyete MOS Lojistik Hizmetleri
A.Ş. Genel Müdürü Arda Erman
bilgi verdi. Genel Müdür Erman,
2009 yılından itibaren Bölge iştiraki
olarak faaliyet gösterdiklerini, Böl-
genin V. Kısmında bulunan 306 bin
m2’lik alan üzerinde konuş-
landığını, konteyner terminal alanı,
beton yükleme-boşaltma alanı, ka-
palı depolama alanı, yarı açık de-
polama alanı bulunduğunu belirtti.
Erman, “4.7 km uzunluğunda iltisak
hattı ile ulusal demiryolu hattına
bağlantı, 6 km uzunluğunda lojistik

merkez içerisinde yer alan vagon
yükleme ve boşaltma demiryolu
hatları, kiralanabilir prefabrik
hizmet ofisleri, işletme hizmet ofis-
leri (Manisa Gümrük Müdürlüğü
Geçici Depolama Alanı Ofisi,
TCDD İstasyon ofisi), ithalat ve
ihracat tır parkı, kantar ve muhtelif
elleçleme ekipmanları ile Bölge

Sanayicilerine hizmet vermektedir.
Mayıs 2010’da resmi açılışı
yapılarak ticari operasyonlarına
Haziran 2010’da başlayan Lojistik
Merkezi, Bölge sanayicilerinin lojis-
tik güçlerini geliştirmek, lojistik op-
erasyon verimlilik ve esnekliklerini
arttırmak, lojistik maliyetlerinde
kazanımlar sağlamak hedefleri

doğrultusunda faaliyetlerini her
geçen gün arttırarak çalışmalarını
sürdürmektedir” dedi. Aydın Valisi
Yavuz Selim Köşger program-
larının ardından Manisa’daki zi-
yaret ve incelemelerinin verimli
geçtiğini belirterek gösterilen yakın
ilgiden dolayı tüm heyet adına
teşekkür etti. LEYLA DOĞAN

Aydın Valisi Manisa’yı ziyaret etti

CHP'NIN 24 Haziran seçimleri
sonrası milletvekili seçilen CHP
Grup Başkanvekili Özgür Özel ile
Vehbi Bakırlıoğlu ve Bekir Başe-
virgen Manisa Adalet Sarayında
düzenlenen törenle mazbatalarını
aldı. Törende milletvekillerine
mazbatalarını İl Seçim Kurulu
Başkanı Hakim Ramazan Uçak
ve Adalet Komisyonu Başkanı
Şahap Mutlu takdim etti. Tören
sonrası konuşan CHP Grup
Başkanvekili ve Manisa Milletvek-
ili Özgür Özel, yapıcı bir muhale-
fet anlayışı içerisinde
çalışmalarını sürdüreceklerini
söyledi. Son zamanlarda çocuk-
ların kaybolması ve istismara
uğraması ve hayvan cinayeti
olaylarına da değinen Özel,
"Meclisin seçim kararı aldığı için
bıraktığı çok önemli iki tane yasa
var. Bunlardan bir tanesi çocuk
istismarına karşı yapılan hazırlık.
Bu konuda 6 bakan bir başbakan
yardımcısı görevlendirilmişti. Biz
Cumhuriyet Halk Partisi olarak
siyaset üstü destek vereceğimizi
söylemiştik. Ancak 24 Haziran
baskın seçim kararı alınır alınmaz
o iş olduğu gibi bırakıldı. Ancak
son günlerde çocuğa karşı is-
tismar suçlarıyla ilgili çok sayıda
vaka görülüyor ve hepimizin
yüreği burkuluyor. Bu konuda
geçmiş dönemde verdiğimiz
olumlu desteği, bu konuda ya-
pacağımız siyaset üstü katkıyı
son derece önemsiyoruz. Bir
diğeri de hayvan hakları ile ilgili
düzenlemeydi. Geçen 2 buçuk yıl
boyunca söz verildi ama bu bek-
lenti yerine getirilmeden meclis
kapanmıştı. Burada da yapıcı
muhalefet anlayışıyla son derece
olumlu katkılar vereceğiz" dedi.
Toplumda bedelli askerlik ve af

beklentileri olduğunu ve bu ko-
nunun da takipçisi olacaklarını
belirten Özel, "Önümüzdeki
süreçte bedelli askerlik gibi, af
gibi meclisin gündemine gelmesi
gereken, geçtiğimiz seçim döne-
minde verilen vaatler vardı. Bu
konuda toplumsal mutabakat
arayan vatandaşın isteklerini
gören genel toplumsal muta-
bakatın ne dediğini ve parlamen-
todaki toplumsal mutabakatı
örtüştürmeye çalışan bir muhale-
fet anlayışı içerisinde olacağız"
diye konuştu. 

"MERKEZ YÖNETİM KU-
RULU TOPLANTIMIZI BEKLE-

MEMİZ GEREKİYOR" 
Bazı partililerin Genel Başkan

Kemal Kılıçdaroğlu'nun görevi
CHP'nin Cumhurbaşkanı adayı
Muharrem İnce'ye bırakması
yönündeki talepleri üzerine soru-
lan bir soru üzerine CHP'li Özel,
"Muharrem İnce, Genel
Başkanımız Kemal Kılıçdaroğlu
ile birlikte Pazartesi günü
yemekte bir araya geldiler. Dün
Yalova Milletvekilimizin mecliste
rozet takması sırasında yaptığı
açıklamalar sonucunda
Türkiye'de Cumhuriyet Halk Par-

tisi'nde yaşanabilecek gelişmel-
erle ilgili çok sayıda soru geliyor.
Bu konuda Cumhuriyet Halk Par-
tisi Türkiye'nin en köklü Avru-
pa'nın en köklü, dünyanın tarihi
en eski 3 siyasi oluşumundan bir
tanesi. Cumhuriyet Halk Partisi
kurumlar ve kurallar ile yönetilen
bir parti. Bu yüzden bizim şahsi
görüşler açıklamadan önce yarın
yapılacak Merkez Yönetim Kurulu
toplantımızı beklememiz
gerekiyor. Yarın saat 11.00'de
Grup Başkanvekili olarak doğal
üyesi olduğum Merkez Yönetim
Kurulu toplantısına katılacağım.
Ardından yemin törenimizi,
Cumhurbaşkanı belki bakanların
yemin törenini yapacağız. Daha
sonraki süreçte de meclis çalış-
maları başlayacak. Parti içi tartış-
malar elbette önemlidir,
kıymetlidir, değerlidir. Parti içi
demokrasi içinde çözülmesi
gerekmektedir. Bu konuda
Merkez Yönetim Kurulunu, Genel
Başkanımızı ve partinin diğer
yetkili organlarını sorgulayıp ya-
pacağı toplantıları beklemekten
başka yapacak bir şey yok"
ifadelerini kullandı. 

ALI BOZKURT

FETÖ’yü çağrıştıran sokak isimleri silindi

TURGUTLU Belediyesi Tem-
muz ayı olağan meclis toplantısı
meclis başkanvekili Ayhan Çelik-
doğan başkanlığında gerçekleşti.
Başkanvekili Çelikdoğan, “Sayın
Belediye Başkanımız Turgay Şir-
in’in Ankara’da bir takım zi-
yaretlerde bulunmasından dolayı
bu ayki oturumu biz yöneteceğiz,
alınan kararların şimdiden hayırlı
olmasını temenni, ediyorum”
dedi.

İLAN VE REKLAM VERGİ-
LERİNİN ÖDEME TARİH-

LERİNDE DEĞİŞİKLİK
Gündem maddeleri gereğince

2018 Mayıs ayı meclis toplan-
tısına ait toplantı tutanakları ve
meclis kararları görüşülerek oy
birliği ile karara bağlandı.
Belediyeye ait muhtelif taşınma-
zların açık arttırma ihalesiyle
satışı için encümene yetki ver-
ilmesi konusunda ise Ak Partili
meclis üyelerinin red oyuna
karşılık MHP’li meclis üyelerinin
kabul oyları ile oy çokluğu ile
kabul edildi. Gündemin önemli bir
konusu olan ilan ve reklam ver-
gisi ödeme dönemlerinin
görüşülmesi oldu. Başkanvekili
Ayhan Çelikdoğan yaptığı açıkla-
mada, “İlçemiz genelinde ilan ve
reklam vergilerinin ödeme tarih-
leri her yılın Şubat ve Haziran ay-
larında, emlak ve çevre temizlik
vergileri de her yılın Mayıs ve
Kasım aylarında ödeniyordu.
Valilik tarafından gelen bir talimat
üzerine ilen ve reklam vergilerinin
ödemeleri bundan sonra her yılın
Mayıs ve Kasım aylarında öden-
mesi isteniyor”dedi. Yapılan oyla-
mada oy birliği ile ilan ve reklam
vergilerinin her yıl Mayıs ve
Kasım ayları içerisinde ödenmesi
kabul edildi.
ŞEHİTLER UNUTULMADI
Gündemde yer alan imar

komisyon raporlarının içerisinde
yer alan Turgutlu’da FETÖ terör
örgütünü çağrıştıran sokak isim-
lerinin değişikliği konusu
görüşüldü. Burada bir açıklama
yapan meclis başkanvekili Ayhan

Çelikdoğan, “Bilindiği üzere daha
önceki meclis toplantısında
FETÖ terör örgütünü çağrıştıran
sokak isimlerinin değişikliği
konusu görüşülmüştü. Benim de
üyesi bulunduğum imar komisy-
onunda aldığımız karar ile
Cumhuriyet Mahallesi Samany-
olu Sokağın ismi Şehit Ömer Hal-
isdemir, Selvilitepe Mahallesi
Irmak Sokağın ismi Şehit Fethi
Sekin, Acarlar Mahallesi Can-
seven Sokağın ismi Şehit Şenol
Kurudereli, Altay Mahallesi Ya-
manlar Sokağın ismi Şehit
Kahraman Güdücü, Ergenekon
Mahallesi Rabia Hatun Sokağın
ismi Şehit Selami Dinç, Şehitler
Mahallesi Zirve Sokağın ismi
Şehit İsmet Tezel, Bozkurt ve
Turgutlar Mahallesi  Damla
Sokağın isminin Şehit Mehmet
Özcan olarak değiştirilmesi kararı
aldık” dedi. Yapılan oylamada oy
birliği ile sokak isimlerinin
değişmesi kararı alındı. Ak Partili
meclis üyesi Tamer Dizman,
“İsim önerilerimizin komisyonca
kabul edilmesinden dolayı
teşekkür ediyorum. Bu vesileyle
bütün şehitlerimize Allah’tan rah-
met geride kalanlara sabırlar
diliyorum. Meclisimizin ve
komisyonumuzun bu konudaki
hassasiyetinin de bundan sonra
devam edeceğini belirtmek is-
terim” dedi.

URGANLI’YA PTT MÜJDESİ
Gündem maddelerinden biri

olan Urganlı Mahallesi futbol sa-
hasının Gençlik Hizmetleri Spor İl
Müdürlüğü’ne tahsinin
görüşülmesinde açıklama yapan
Çelikdoğan, “Urganlı Mahallem-
izde bulunan futbol sahası bir
yatırım istiyor. Yatırımı da Valilik
nezdinde Spor İl Müdürlüğü ya-
pacak.  Burayı 10 yıl süre ile tah-
sisi gerekiyor” dedi. Yapılan
oylama sonucunda Urganlı Ma-
hallesi’nde bulunan futbol sa-
hasının tahsisi oy birliği ile kabul
edildi. Gündemin son mad-
desinde ise Urganlı Mahalle-
si’nde bulunan eski Belediye

hizmet binası alanında uygun bir
alana Turgutlu PTT Merkez
Müdürlüğü’ne yer açılmasının
görüşülmesi oldu. Konuyla ilgili
konuşan başkanvekili Ayhan Çe-
likdoğan, “Urganlı Mahallemizde
bulunan eski belediye hizmet bi-
nasında uygun bir alanda PTT
buraya bir acenta açmak istiyor.
Burada yaşayan vatan-
daşlarımızın mağduriyetinin
giderilmesi adına bizler de
çalışma içerisinde olduk. Bizlerin
de uygun göreceği bir alana bu
hizmet binası yapılacak. 10 yıl
süre ile bu alanı onlara tahsis
etmiş olacağız” dedi. Oy birliği ile
kabul edilen gündem sonrası
Başkanvekili Çelikdoğan oturumu
sonlandırırken, kararların alın-
masında emeği geçen meclis
üyelerine teşekkür etti.
TURGUTLU BASIN

Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Grup Başkanvekili Özgür Özel, bazı partililerin
Genel Başkan Kemal Kılıçdaroğlu'nun görevi Muharrem İnce'ye bırakması

yönündeki söylemleri üzerine "Cumhuriyet Halk Partisi kurumlar ve kurallar ile
yönetilen bir parti. Bu yüzden bizim şahsi görüşler açıklamadan önce yarın
yapılacak Merkez Yönetim Kurulu toplantımızı beklememiz gerekiyor" dedi.

Manisa Organize Sanayi Bölgesi (MOSB)’da incelemelerde bulunmak üzere Manisa’ya gelen Aydın Valisi
Yavuz Selim Köşger başkanlığındaki heyet Vali Mustafa Hakan Güvençer'i makamında ziyaret etti.

CHP’li vekiller mazbatalarını aldı

Turgutlu Belediyesi Temmuz ayı meclis toplantısı, Belediye Başkanı Turgay
Şirin’in Ankara’da bir takım ziyaretlerde bulunmasından dolayı başkanvekili

Ayhan Çelikdoğan nezaretinde gerçekleşti. Toplantıda meclis üyelerinin
aldığı bir karar ile Turgutlu’da FETÖ terör örgütünü çağrıştıran 7 sokağa aziz

Şehitlerimizin ismi verilerek bir ahde vefa örneği sergilendi.

“Halkın takdiri sandıkta ortaya çıktı”

YUNUSEMRE Belediyesi Temmuz Ayı
Meclis Toplantısı, Belediye Başkanı Dr.
Mehmet Çerçi başkanlığında gerçekleştirildi.
Belediye Meclis Salonu’nda düzenlenen
toplantıda 10 madde görüşüldü. Toplantıda
gündemi değerlendiren Başkan Çerçi, seçim
sonuçlarının hayırlı olmasını diledi. Demokratik
bir ortamda güzel bir seçim gerçekleştirildiğini
aktaran Belediye Başkanı Çerçi, “Ülkemizde
genel seçimler güzel bir ortamda yapıldı. Mün-
ferit olaylar yaşansa da vatandaşımız sandık
başına giderek tercihini yaptı. Milletimiz
Cumhurbaşkanını ilk turda seçti, belli bir meclis
yapısı oluşturdu. Ülkemiz, milletimiz adına
büyük bir başarı olduğunu düşünüyorum.
Ülkemiz büyük bir olgunlukla, demokrasi
içerisinde seçimini yaptı. Bizler de seçimlerde
var gücümüzle çalıştık. Neticede halkın takdiri
sandıklarda demokratik bir şekilde ortaya çıktı.
Türkiye kendine yakışanı yaptı. Memleke-
timize, milletimize hayırlı olsun. Cumhur-
başkanımızı kutluyorum. Bu dönemde de
ülkemize çok hayırlı hizmetler yapacağına
yürekten inanıyorum” diye konuştu.

“GÜRLE’Yİ TURİZME KAZANDIRMAK İS-
TİYORUZ”

Gürle Mahallesinde yapılması planlanan
müze köy ve rekreasyon projesi de meclisin
gündemindeydi. Bu projenin Manisa’nın yerli

ve yabancı turistleri çekecek bir proje
olduğunu, mahallenin tarihi dokusunu ön plana
çıkarmak istediklerini kaydeden Belediye
Başkanı Çerçi, “Gürle, havasıyla doğasıyla, su
kaynaklarıyla büyük bir cevhere sahip. Burayı
nasıl turizme kazandırırız? Bir Şirince,
Nazarköy gibi iç ve dış turizm ilgisinin yoğun
olduğu bir bölge haline getiririzin çalışmalarını
yapıyoruz. Geçmişi yüzyıllar öncesine dayalı,
değirmenleriyle ünlü bir köydü burası. Gürle’yi
konakları, değirmenleri, rekreasyon alanlarıyla
bir müze köy haline getirmek istiyoruz. Bunun

için yeniden rekreatif bir plan yapılsın. Tabi bu
projeyi tek başımıza yapamayız. Bunun
başlangıcını yapacağız. Yaklaşık 23 kurumdan
görüş alınacak. Gelen görüşler meclisin,
büyükşehir meclisinin onayına sunulacak.
Gürle böyle de kalabilir, tarihi yüzyıllar önce-
sine dayanan köye hiçbir şey de yapmayabili-
riz. Ama vizyonel yaklaştığımızda projenin
önemini anlarız. Bu bir süreç… Planların yapıl-
ması 2-3 yıl alabilir. Başlarız, biz ya da bizden
sonra gelenler süreci devam ettirir. Gelecek
için güzel bir proje olduğuna inanarak bir
başlangıç yapalım istiyorum” dedi. Madde
MHP ve CHP’li meclis üyelerinin ret, AK Parti’li
meclis üyelerinin kabul oyuyla oy çokluğuyla
meclisten geçti. Ağustos ayı meclis toplan-
tısının 2 Ağustos Perşembe günü yapılması
kararlaştırıldı. İPEK ŞEN

Yunusemre Belediye Meclisi, Belediye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi
başkanlığında toplandı. Toplantıda genel seçim sonuçlarını değer-
lendiren Başkan Çerçi, “Halkın takdiri sandıklarda demokratik bir

şekilde ortaya çıktı” diye konuştu.
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SAĞLIK Bakanlığı Kadın ve
Üreme Sağlığı Daire Başkanlığı
tarafından pilot hastane seçilen
Akhisar Mustafa Kirazoğlu Devlet
Hastanesi'nde, sezaryen oran-
larının düşürülmesine yönelik
oluşturulan ‘Su Eşliğinde Doğum
Ünitesi’ (Hidroterapi Eşliğinde
Travay) anne adaylarının sıklıkla
tercih ettiği bir yöntem oldu.  Hem
anne sağlığını korumayı hem de
anne adaylarının rahat bir doğum
gerçekleştirmelerini hedefleyen
yöntem sayesinde anne adayları
daha kolay bir doğum gerçek-
leştiriyor.

“GURURUNU YAŞIYORUZ”
Konuyla ilgili bilgi veren Mustafa

Kirazoğlu Devlet Hastanesi
Başhekimi Op. Dr. Erol Karaca,   9
Mart 2018 tarihi itibariyle Su
Eşliğinde Doğum Ünitesini
hizmete açtıklarını söyledi.
Türkiye’de yaklaşık 10 hastanede
bulunan üniteler arasında doğum
sayısı bakımından Manisa’nın ilk

sıralarda yer aldığı belirten
Karaca, Ege Bölgesi’nde Suda
Doğum Ünitesini açan ilk hastane
olmanın da gururunu yaşadıklarını
ifade etti. 

“DOĞUM KADINLARI KO-
RKUTABİLİYOR”

Karaca,  suda doğum yöntemi-
nin özellikle normal doğumu ko-
laylaştıran bir seçenek olduğunu
vurgulayarak, “Bütün amacımız
hastalarımızı normal doğuma
teşvik etmek ve özendirmek.
Kadınların doğum sırasında çek-
tiği ağrılar, doğum olaylarına
bakışları, onları korkutabiliyor.
Dolayısıyla doğumu kolaylaştır-
mak ve normal doğumu yaparken
kendilerini çok daha rahat edecek-
leri şekilde uygulamanın gerçek-
leşmesi bağlamında suda doğum
gerçekten çok önemli. Biz
gebelerimize bu noktada faydalı
olmaya çalışıyoruz. Sağlık bakan-
lığımızın paralelinde biz bu
hizmetlere devam ediyoruz ve

bütün gebelerimizi suda doğum
ünitemize davet ediyoruz” dedi.

“DOĞUMU KOLAY-
LAŞTIRIYOR”

Suda doğumun çok faydalı ve
kolaylaştırıcı bir yöntem olduğunu
vurgulayan Karaca, “ Gerçekten
çok faydalı bir yöntem.    Kadın
doğum uzmanlarımız da bu
konuda yetişmiş ebelerimizle bir-
likte halkımızın hizmetinde olmaya
devam ediyoruz.   Şu anda kadın
doğum uzman sayımız 5 ve 24
tane suda doğumumuz gerçek-
leşti. Başarılı doğumlar gerçek-
leştirildi.  Hastalarımız,
gebelerimiz son derece memnun.
Hamilelerin gebeliklerinin her-
hangi bir ayında hastaneye
başvuru yapabilirler ama arzu-
muz, gebeliklerinin başlangıç
ayında bize başvurmaları” diye
konuştu.

“EŞLER DE DOĞUMA KATIL-
ABİLİYOR”

Doğum sırasında eşlerin de
doğuma katıldığını ifade eden
Karaca, “ Doğuma gebelerimizin
eşleri de dâhil, sevdikleri bir yakını
da katılabiliyor.  Ev ortamında bir
doğum sağlamaya çalışıyoruz.
Gerçekten bu da son derece etkili
oluyor.  Bu yöntemle, hamilelerde
kasılmalar daha rahat oluyor. Bu
şekilde doğum hızlı bir şekilde
gerçekleşiyor” dedi. 

“DOĞUM ÖNCESİ ANNE
ADAYLAR BİL-

GİLENDİRİLİYOR”
Hamilelerin doğum öncesi ko-

rkularını yenmeleri için bir Gebe
Bilgilendirme Sınıfı oluşturduk-
larını kaydeden Karaca, burada
normal doğum konusunda

gebeleri bilgilendirerek doğuma
hazırladıklarını ifade etti. Karaca,
“Doğumun korkutucu bir olay ol-
madığını gebelerimize
sınıflarımızda anlatıyoruz.
Doğuma kadar gebelerimiz bu-
rada bilgileniyorlar ve doğuma
hazırlanıyorlar. Dolayısıyla doğum
gerçekten yaşanılabilir keyifli hale
geliyor.  Kadınların tereddütlerini
ortadan kaldırıyoruz. Bu şekilde
doğum son derece kolay bir şek-
ilde gerçekleşmiş oluyor”
ifadelerini kullandı.

“EN SAĞLIKLI DOĞUM YÖN-
TEMİ”

İl Sağlık Müdürlüğü tarafından
suda doğum sertifikasına sahip
Kadın Hastalıkları ve Doğum Uz-
manı Op. Dr. Sergül Aydın da
konu kapsamında yaptığı açıkla-
mada,  en sağlıklı doğum yöntem-
inin normal doğum olduğunu
vurguladı.  Aydın, “Doğum
öncesinde hamileleri 36 ile 37
santigrat derecelik havuza alıy-
oruz.  Bu yöntem, normal doğu-
mun çok ağrılı olduğu dönemde
hastalarımızın çok daha rahat ol-
malarını sağlar. Hekimi tarafından
muayene edildiğinde normal
doğuma engel bir durum saptan-
madığı takdirde su eşliğinde
doğum anne adayları için alter-
natif bir seçenektir” diye konuştu. 

“UYGUN OLMAYAN ADAY-
LARI DA AÇIKLADI”

Suda doğum için uygun ol-
mayan adayları da açıklayan
Aydın,  “Tansiyon, şeker, kalp,
hastaları suda doğuma alınma-
zlar. Daha önce hiç doğum yap-
mamış,   tek hamileliği olan anne
adaylarımız, ikiz ya da üçüz

doğum yapmış anneleri suda
doğuma alamıyoruz. 37 haftanın
altındaki hamileler suda doğuma
alınmazlar. Hastalarımızın açıklığı
5-6 santimetre olduktan sonra
hastalarımızı havuza alıyoruz.
Ağrılarının en yoğun olduğu yani
doğumun en önemli kısmında
sıcak suyun etkisiyle anne aday-
larımız daha rahat bu süreci
yaşıyorlar. Sıcak suyun etkisiyle
doğum süreci hızlanıyor. Çünkü
sıcak su aynı zamanda doğum
kanalındaki kasları rahatlatıyor.
Ona bağlı olarak da doğum süreci
hızlanıyor. Hasta daha sonra tam
açık olduktan sonra da doğum
masasına alınıyor ve o şekilde de
doğum gerçekleştiriliyor. Hasta-
larımıza suda doğumu tavsiye
ediyoruz” dedi. 

“İLAÇ, SANCI VE AĞRI
KESİCİ YOK”

Aydın,  son olarak Türkiye’de

bulunan Suda Doğum Üniteleri
arasında listenin başlarında yer
aldıklarını belirtti. Ayrıca, Suda
Doğum ünitesine alınan annelerin
bulunduğu havuza ilaç, sancı ve
ağrı kesici uygulanmıyor.  

ANNE ADAYLARINA 4 HAF-
TALIK EĞİTİM

Gebe bilgilendirme sınıfında,
anne adaylarına 4 haftalık bil-
gilendirme eğitimi veriliyor. Eğitim
kapsamında gebelere,  1’inci hafta
da gebeliğin oluşumu, gebelikte
görülen sorunlar, doğum yöntem-
leri.  2’nci hafta da yeni doğan
bebek bakımı, emzirme ve önemi,
bebeklerde sık karşılaşılan sorun-
lar. 3’ncü haftada gebelikte ve
emzirme beslenmenin önemi.
4’üncü hafta da ise, nefes alma ve
gevşeme egzersizleri, gebelik ve
doğum sonu dönemde egzersiz
eğitimleri veriliyor.  

LEYLA DOĞAN

Sağlık Bakanlığı Kadın ve Üreme Sağlığı Daire Başkanlığı tarafından normal doğumu teşvik etmek amacıyla
Akhisar Mustafa Kirazoğlu Devlet Hastanesinde 4 ay önce Suda Doğum Ünitesi açıldı. Pilot hastane olarak seçilen
Akhisar Mustafa Kirazoğlu Devlet Hastanesinde 4 aylık süreçte 24 doğum gerçekleştirildi. Türkiye’de yaklaşık 10

hastanede bulunan üniteler arasında doğum sayısı bakımından Manisa’nın ilk sıralarda yer aldığı açıklandı.

ORTADONTI tedavisinin
yaşı olmadığını söyleyen
Hekimoğlu, “Eskiden belli bir
aralık diye tayin edilirdi ama
şu an ortadontistler sabit
apereyler ile ister 20 ister 60
yaşında olsun uygulaya-
biliyor. O zaman-larda

Türkiye’de yaygın değildi
ama 2002’de ki yurt dışı
seminerlerimizden birinde
yaşlı bir hanımda görmüş ve
şaşırmıştım. Ortadonti te-
davisi her yaşta mümkündür.
Küçük yaşlarda olması tabi
teda-viye daha çabuk yanıt
vermesini sağlıyor.”
ifadelerini kullandı. 

“DİŞ TELİ TEDAVİSİNİN
YAŞI YOK” 

Hekimoğlu, “Sabit tel yer-
ine hareketli bir aperey ile
islem sonuçlanabilir. Dudak
damak yada parmak ısırma
gibi kötü alışkanlıklara bağlı
bir vaka ise kolayca bertaraf
edilebilir. Bu yüzden diş
hekimi kon-trolleri çok
önemli. Çocuk doğduğu ilk
altı ay içerisinde gelmeye

başlarsa hem alışıyor hemde
dok-toru aileden biri gibi
gördüğü için korku oluş-
muyor. Bizim toplumumuzda
ise sorun olmadığı zaman diş
hekimine gitmiyoruz ağrılı,
acılı bir şekilde diş hekimine
gidiyoruz sonra da diş hekim-
lerini sevmiyoruz.” diye
konuştu. 

“PRENSİBİM DOĞALI
BOZMADAN TEDAVİ

ETMEK”
Diş beyazlatma uygula-

maları içerdiği ajanlara göre
sağlıklı olup olmamasının
değiştiğini belirten Heki-
moğlu, “Benim prensibim her
zaman doğalı bozmadan te-
davi etmektir. Zaten asıl
hekim demek de budur. Al-
lah’ın verdiği yapıyı boz-

madan tedavi etmek. Ben
almak istemedim bu uygu-
lama için gelen hastaları ama
çok fazla talep olduğu için
geri çeviremedim bir süre
sonra. Mesela bir çok çür-
üğü olan hasta geli diş beya-
zlatma uygulaması istiyor. Bu
kesinlikle sağlıklı bir uygu-
lama değil ve ben bir diş
hekimi olarak gelen hasta-
larımın öncelikli olarak
sağlığını düşündüğüm için
bunu yapmıyorum. Hastalar
öncelikli olarak estetiği ve
görünüşü düşünüyorlar ama
biz hekimler olarak öncelikli
olarak sağlıklarını düşünüy-
oruz hastaların.” dedi.

“DİŞ VE DİŞ ETİ TEMİ-
ZLİĞİ BİR BÜTÜNDÜR”
Diş temizliğinin önemine

değinen Hekimoğlu, “Hasta-
lar dişlerini fırçaladıklarını
söylüyor ama diş ve diş eti
bir bütündür çoğu zaman bu
unutuluyor. Diş etlerine
masaj yaparak fırçalamak
lazım bu halk arasında hep
geçiştirilen bir durumdur. Diş
ve diş etlerinin arasına
fırçanın kılları girecek ve hafif
bir döndürme hareketiyle ve
süpürme hareketiyle uygu-
lanacak. Sağlıklı ve doğru bir
diş fırçalama uygulamasında
iki diş arasındaki üçgen alan-
lara iyice girmesi gerekiyor
diş fırçasının kıllarının. Diş
eti ve diş dokusunun bütün-
lüğü bozulmaması için itinalı
bir şekilde fırçalamak
gerekiyor.Misvakla temizlik
dikkatli yapılırsa mümkün

ama arka noktalara çok fazla
ulaşılmadığı için yeterli
kalmıyor. Ön bölgelerde kul-
lanımı uygundur.” diye
konuştu.

BEBEKLERDE AĞIZ
BAKIMI ÖNEMLİ

Annelerin bebeklerinin ku-
laklarını, gözlerini, burun-
larını temizlediklerini  ama
ağızlarını temizlemeyi ihmal
ettiklerini söyleyen Heki-
moğlu, "Plak hemen değil
yavaş yavaş oluşuyor o yüz-
den çok önemli bebeklerde
bile. Anne bebeği emzirdik-
ten sonra ağzının içini gazlı

bezle temizlemeli. Dilini ve
da-maklarını gazlı bez ile
emzirdikten sonra temi-
zlediğinde hem plak oluşu-
mununu engelliyor bebekte
hemde ileriki zamanlardaki
diş gelişimini rahatlatıyor.
Anne fırçalamasına çok
dikkat etmesi gerekir çünkü
çürük anneden geçiyor be-
beğe hemen koloni oluştur-
muyor bakteriler. Anne
sürekli iç içe olduğu için be-
bekle hijyenine çok fazla
dikkat etmesi gerekiyor.”
ifadelerini kullandı. 

ALMILA NUR BERİLGEN

Çocukları diş doktoruyla buluşturun

SAĞLIKTA ZİRVEDEYİZ

Ortadontik tedavide çocukların erken
yaşta diş hekimi ile buluşmasın çok
önemli olduğuna değinen Diş Hekimi

Ayşe Hekimoğlu, “Olay daha komplike
bir vakaya gelmeden önlenebilir.” dedi.

MANISA Su ve Kanalizasyon
İdaresi (MASKİ) Genel Müdürlüğü,
daha sağlıklı bir Manisa için
kurum olarak büyük projeler hay-
ata geçiriyor. Bu kapsamda,
MASKİ Genel Müdür Yardımcısı
Şehnaz Başaran, Manisa Çevre ve
Şehircilik İl Müdürü Nurettin
Aytekin’i ziyaret etti. Diğer kurum
ve kuruluşlar ile düzenli olarak
görüştüklerini ifade eden Genel

Müdür Yardımcısı Başaran, ver-
imli bir görüşmeye imza attıklarını
belirtti. Çevre ve Şehircilik İl
Müdürü Nurettin Aytekin de,
Başaran’a ziyareti sebebiyle
teşekkür ederek, Manisa için iki
kurumun elinden gelen her şeyi
yaptığını ifade etti.

“MANİSA’NIN GELECEĞİNİ
GÜVENCE ALTINA ALIYORUZ”

MASKİ Genel Müdür Yardımcısı

Şehnaz Başaran, Manisa Çevre ve
Şehircilik İl Müdürlüğüne yaptığı
ziyaret sebebiyle açıklamalarda
bulundu. Başaran, “MASKİ Genel
Müdürlüğümüz kurulduğu günden
bu yana daha sağlıklı bir çevre
için önemli çalışmalara imza at-
maya devam ediyor. Yapılan
yatırımlar, Manisalıların geleceğini
güvence altına almak için hayata
geçiriliyor. İdare olarak il
genelinde diğer kurum ve kuru-
luşlarla düzenli olarak görüşüy-
oruz. Görüşmelerimizde işbirliği
içerisinde yürütebileceğimiz çalış-
malar hakkında değerlendirmel-
erde bulunuyoruz. Yapılan bu
görüşmeler neticesinde hayata
geçirilen çalışmalar ile birlikte
kazanan Manisa ve Manisalılar
oluyor” dedi. MASKİ Basın

MASKİ Genel Müdür Yardımcısı Şehnaz Başaran, Manisa Çevre ve Şehircilik İl Müdürü
Nurettin Aytekin’i ziyaret ederek, daha sağlıklı bir çevre noktasında ortak paydada yürütüle-

cek çalışmalar hakkında istişarelerde bulundu.

Sağlıklı çevre için bir araya geldiler

KAYMAKAMLAR, Vali
Güvençer’in kendilerini
kabulü nedeniyle teşekkür
ederek Manisa’da göreve
başlamaktan duydukları
memnuniyeti belirttiler.
Vali Güvençer de genç
kaymakamların meslek-

lerinin ilk yıllarında tarım,
sanayi ve enerji bakımın-
dan önemli bir İl olan Man-
isa’nın en güzel
ilçelerinde görev yap-
malarının kendilerine çok
şey katacağını belirtti.
Görev süreleri boyunca

vatandaş memnuniyetini
göz önünde bulundurarak
hizmet etmelerini isteyen
Vali Güvençer, ihtiyaç
duydukları her zaman
kendilerine destek vere-
ceğini söyledi.

VALILIK BASIN

Geçtiğimiz pazartesi günü göreve başlayan Gördes Kaymakam Vekili Büşra Uçar,
Köprübaşı Kaymakam Vekili Mehmet Sert ve Selendi Kaymakam Vekili Mehmet Can

İrdelp Manisa Valisi Mustafa Hakan Güvençer’i makamında ziyaret etti.

Yeni kaymakamlar Vali’yi ziyaret etti
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İŞVERENLERIN SGK’na
olan sigorta primi, işsizlik sig-
ortası primi, sosyal güvenlik
destek primi ve idari para
cezaları ile sigortalıların is-
teğe bağlı, Ek 5 tarım sigor-
tası, BAĞ-KUR prim borçları
ve ihya tutarları uygun
koşullarla yeniden yapı-
landırılıyor. SGK Manisa İl
Müdürü Yavuz Kurt düzen-
lemiş olduğu basın toplan-
tısıyla yapılandırmanın
detayları ve avantajları
hakkında Manisalılara bil-
gilendirmede bulundu. 

Yavuz Kurt açıklamasında,
yapılandırmanın SGK’nın ala-
cak stokunun eritilmesi, de-
vletle barışarak temiz bir
sayfanın açılması, işveren-
lerin geçmiş dönemlere ait
prim borçları sebebiyle kat-
lanmak zorunda oldukları fi-
nansman yükünün azaltılması
ayrıca prim borçlarını ödemek
veya ihya etmek suretiyle
emekliliğe hak kazanacaklar
için önemli bir fırsat olduğunu
belirtti. 

BAŞVURULAR İÇİN SON
GÜN 31 TEMMUZ 

Yapılandırma için son
başvuru tarihinin 31 Temmuz
2018 olduğunu kaydeden
Kurt, “Tüm vatandaşlarımız
bu tarihe kadar il ve ilçelerim-
izde kurulu merkez müdürlük-
lerimize başvuruda
bulunabilirler. İşverenlerimiz
ayrıca e-Sigorta yoluyla
www.sgk.gov.tr web adresi
üzerinden elektronik ortamda
da başvuru yapabilirler. İşv-
erenlerimizin sigorta primi, iş-
sizlik sigortası primi, sosyal
güvenlik destek primi, idari
para cezası, damga vergisi,
31 Mart 2018 tarihinden önce
bitirilmiş olan ihale ve inşaat
işyerlerine ait eksik işçilikten
kaynaklı sigorta prim borçları,
esnaflarımızın, avukatların,
mimar, mühendis, doktor ve
şirket sahiplerinin 4/b (Bağ-
Kur) sigortalılık statülerinden
kaynaklanan sigorta prim
borçları, isteğe bağlı, Ek-5
(Tarım), Ek-6 (Taksi ve dol-
muş şoförleri), sigortalılık
statülerinden kaynaklanan
prim borçları yapılandırma
kapsamına alınıyor. Ayrıca
fazla ve yersiz ödendiği tespit

edilen gelir ve aylıklara ilişkin
borçlarda yapılandırılabile-
cek” dedi. 

İDARİ PARA CEZALARI
NASIL YAPILANDIRILA-

CAK? 
İPC’lerin, yüzde 50’si ile

gecikme cezaları ve zam-
larının silindiğini anlatan Kurt,
“Buna göre, 31/3/2018 tari-
hinden önce yapılan
tespitlere ilişkin olup henüz
ödenmemiş olan cezaların
yüzde 50’si ile işleyen
gecikme cezaları ve zamları
silinecek. Bunun yerine, kalan
ceza tutarı ile bunun üz-
erinden Yİ-ÜFE aylık değişim
oranları esas alınarak hesa-
planacak tutarın peşin ya da
taksitle ödenmesi yeterli ola-
cak. Yapılandırılan borçlar
peşin ödenebileceği gibi 6, 9,
12 ve 18 eşit taksitte de
ödenebilecek. Taksitler iki
ayda bir ödeneceğinden
vatandaşlarımıza ödeme ko-
laylığı da sağlanmış olacak.
Yapılandırma hakkını kaybet-
memek için vadeli ödeme
seçeneğini tercih edenlerin ilk
taksitini, peşin ödemeyi tercih

edenlerinse peşin
ödemelerini en geç 31 Ağus-
tos 2018 tarihine kadar yap-
maları gerekiyor.
Yapılandırmadan faydalan-
maya devam etmek için ilk iki
taksit süresinde ödenmeli. Bu
sebeple, ağustos ayındaki ilk
ve ekim ayındaki ikinci tak-
sitin süresinde ödenmemesi
halinde yapılandırma hakkı
kaybedilecektir. Borç asıl-
larına uygulanan gecikme
cezası ve gecikme zammı
silinerek yerine Yİ-ÜFE aylık
değişim oranları esas alı-
narak çok daha avantajlı
koşullarla yeniden faiz hesa-
planacaktır. Hesaplanan tutar
peşin ya da taksitler halinde
ödenebilecektir” şeklinde
konuştu. 

Borcun peşin ödenmesi
halinde yüzde 90 indirim fır-
satı olduğunun altını çizen
Kurt şunları söyledi: “Borcun
31 Ağustos 2018 tarihine
kadar peşin ödenmesi
halinde, borç aslına ilave Yİ-
ÜFE aylık değişim oranları
esas alınarak hesaplanacak
tutardan yüzde 90 oranında
indirim yapılacaktır. Borcun
ikinci taksitin ödenmesi es-
nasında yani 31 Ekim 2018
tarihine kadar peşin öden-
mesi halinde de, borç aslına
ilave Yİ-ÜFE aylık değişim
oranları esas alınarak hesa-
planacak tutardan yüzde 50
oranında indirim yapılacaktır.
Köy ve mahalle muhtarları,
kendi adına ve hesabına
bağımsız çalışanlar ile
tarımda kendi adına ve

hesabına bağımsız çalışan-
lardan tescilleri yapıldığı
hâlde prim borçları nedeniyle
sigortalılık süreleri durdurul-
muş ve 18 Mayıs 2018
itibarıyla ihya edilmemiş olan-
ların kendileri veya hak sahip-
leri, 31 Temmuz 2018 tarihine
kadar Sosyal Güvenlik
İl/Merkez Müdürlüklerine
müracaat ederek, durdurulan
sigortalılık sürelerini, durduru-
lan dönemdeki şartlar üz-
erinden ihya edebileceklerdir.
Burada en önemli fırsat dur-
durulan sürelerin primlerinin
ait oldukları günün şartları üz-
erinden ödenecek olmasıdır.
İhya bedelleri 31 Ağustos
2018 tarihine kadar bir se-
ferde yani peşin olarak
ödenecektir. Vatandaşlarımızı
ihya tutarlarını neredeyse yarı
yarıya indiren bu imkândan
faydalanmaya davet ediy-
oruz.” 

GSS PRİM BORÇLARI DA
YAPILANDIRILIYOR 

2018 Nisan ayı ve önceki
aylara ilişkin genel sağlık sig-
ortası prim borçlarının da 31
Aralık 2018 tarihine kadar
gecikme zamsız ve faizsiz
ödenebileceğini anlatan Kurt,
“Ayrıca, genel sağlık sigortası
tescili yapılmış olup ta gelir
testine hiç başvurmayanlar
30 Kasım 2018 tarihine kadar
Sosyal Yardımlaşma ve
Dayanışma Vakıflarına
başvurduklarında, yapılacak
gelir testiyle ikamet ettikleri
hanede kişi başına düşen
gelirlerinin asgari ücretin üçte
birinden yani 676,50 TL az

olduğunun tespit edilmesi
halinde GSS prim borçları
silinecektir” dedi. 

129 BİNDEN FAZLA KİŞİ
GSS’DEN FAYDALANIYOR 

Genel Sağlık Sigortalısı
olup Manisa’da yararlanan
kişi sayısının 129 bin 860 kişi
olduğunu kaydeden Kurt,
“129 bin 860 kişiden sadece
28 bin kişi kendi primini
ödüyor 101 binden fazlasının
primini ise devlet kendi
karşılıyor. Burada bir yetersiz
durum var. Bizim Genel
Sağlık Sigortalısı tescilini
artırıp bunu ödeme imkanı
olan vatandaşlarımızı bu
şemsiyenin altına alıp 61
TL’ye sağlık hizmetini sun-
abilmemiz lazım” diye
konuştu. 

EMEKLİLERİN BİRİKMİŞ
SGDP BORÇLARI

SİLİNİYOR 
Kurt, işçi, esnaf ya da

memur emeklilerinin, emekli
olduktan sonra BAĞ-KUR
kapsamında sigortalı sayıl-
mayı gerektirir nitelikte çalış-
ması nedeniyle, bir başka
deyişle işyeri açmış olmaları
sebebiyle birikmiş olan
SGDP borçları sigortalıların
müracaatına gerek olmadan
silineceğini de açıkladı. 

MANİSA’DA REKOR
BAŞVURU 

31 Temmuz’da son erecek
olan yapılandırma rakamları
hakkında da açıklamalarda
bulunan Kurt şunları söyledi:
“3 Temmuz itibariyle Manisa
İl Müdürlüğüne yapılan
başvuru sayısı 13 bin 8.

Manisa İl Müdürlüğü olarak
13 bin 8 yapılandırma başvu-
rusu aldık. Yapılandırılan
toplam tutar tam rakam
olarak 324 milyon 346 bin
515 TL. Yani 324 milyon li-
ranın üzerinde aşan bir
parayı eski rakamla 324 tri-
lyon lirayı şuanda yapılandır-
mış durumdayız. Bu hemen
hemen bir rekor sayılır
neden, çünkü bu tarih henüz
3 Temmuz. Malumunuz yapı-
landırma için vatandaşlarımız
özellikle son haftalarda bir
yığılma gösteriyor. Son hafta-
larda biz çok ciddi bir artış
bekliyoruz. Şuanda mevcut
borç alacağımızın yüzde 60’a
yakın bir kısmını yapılandır-
mış durumdayız Manisa İl
Müdürlüğü olarak. Allah
nasip ederse bizim tahmini-
miz 31 Temmuz tarihine
kadar yani son başvuruya
kadar toplam alacaklarımızın
yüzde 90’ını yapılandırmak.
Bu bizim hedefimiz. Çünkü
850 milyona yaklaşan icraya
intikal etmiş alacağımız var.
Bu 850 milyona yakın ala-
cağımızın yüzde 90’ını yapı-
landırmak istiyoruz. Tabi
yapılandırmada mühim olan
şu; başvuruyu alırsınız ama
mühim olan bu paranın
ödenmesi. Biz bunu da çok
sıkı bir şekilde hem
denetliyor hem kontrol ediy-
oruz. İşverenlerimize yol
göstererek rehberlik ederek
bu yapılandırmaların pozitif
sonuçlarını takip ediyoruz ve
almaya çalışıyoruz.” LEYLA
DOĞAN

Sosyal Sigortalar Kurumu Manisa İl Müdürü Yavuz Kurt, 31 Temmuz tarihinde sona erecek olan SGK yapılandır-
malarına Manisa’da şimdiden adeta rekor bir sayıya ulaşıldığını belirtti. Manisa’da 850 milyona yakın icraya intikal
etmiş alacaklardan 3 Temmuz tarihi itibariyle 324 milyondan liradan fazlasının yapılandırıldığını dile getiren Kurt,

hedeflerinin 31 Temmuz’a kadar yapılandırma oranını yüzde 90’a ulaşmak olduğunu söyledi.

SGK yapılandırmasına rekor başvuru

MANISA Su ve Kanaliza-
syon İdaresi (MASKİ) Genel
Müdürlüğü, Mutlu Mahallesi
ile Manisa Ulucami ve Niobe
çevresindeki tescilli anıtsal
yapıların koruma alanı
içerisinde kalan Çaybaşı
Deresi’nde başlattığı temizlik
çalışmasını tamamladı. İzmir
2 Numaralı Kültür Varlıklarını
Koruma Bölge Kurulu’ndan
deredeki ağaçların budan-
ması ve temizlik çalış-
malarının yapılması ile ilgili
izin çıkmasının ardından
başlatılan temizlik çalışması
kısa sürede tamamlanarak
vatandaşlara sağlıklı bir
ortam temin edildi. Manisa
Büyükşehir Belediyesi
KUDEB denetiminde, Kent
Estetiği Dairesi Başkanlığı
tarafından ağaçların budan-
masının ardından MASKİ
ekipleri, derenin giriş kıs-
mına can güvenliğini sağla-
mak için ızgara döşeme işi
de gerçekleştirdi. Çaybaşı
Deresi’ndeki temizlik çalış-
malarının tamamlanması ile
hem görüntü kirliliği hem de
suyun akışı sağlıklı hale ge-
tirilerek koku sorunu ortadan
kaldırıldı.

MAHALLE MUHTARLARI
YAPILAN ÇALIŞMADAN
MEMNUN
Şehzadeler ilçesine bağlı

İbrahim Çelebi Mahalle
Muhtarı Rıza Vurganer, “Ma-
hallemizde yer alan derem-
izde yaz aylarında kötü koku
oluyordu. Deremizde temizlik
ve mazgal yapılınca kötü
koku ortadan kalktı. Yapılan
çalışmalardan mahalle sakin-
leri de çok memnun. Yapılan
bu hizmetten dolayı Manisa
Büyükşehir Belediye
Başkanı Cengiz
Ergün’e çok çok
teşekkür ederim. Ya-
pacağı hizmetlerin de-
vamını dilerim” dedi.
Yunusemre ilçesine
bağlı Kuyualan Ma-
halle Muhtarı Şadan
Çevik, “MASKİ Çevre
Koruma ve Kontrol
Dairesi Başkanlığı,

Anıtlar Kurulundan aldığı izin
doğrultusunda deremizde
yaptığı temizlik çalışması ile
deremizi temizlemiş oldu.
Çaybaşı Deresinin devamı
olan ve mahallemizde bulu-
nan noktada yapılan mazgal
çalışması sayesinde de temi-
zlik çalışması yapıldı. Temiz-
lik çalışması ile kötü koku
engellendi. Biz muhtarlar
olarak vatandaşlarımızdan
bu kadar yapılan çalışmadan
sonra deremizin daha temiz
tutumasını istiyoruz. Manisa
Büyükşehir Belediyemize,
MASKİ Genel Müdür-
lüğümüze ve Çevre Koruma
ve Kontrol Dairesi Başkan-
lığımıza teşekkür ederim”
dedi. Yunusemre ilçesine
bağlı Mutlu Mahalle Muhtarı
Hasan Hüseyin Hastürkoğlu,
“Manisa Büyükşehir
Belediyemize bağlı olan
MASKİ Genel Müdürlüğü
tarafından Kırmızı Köprüden
Çaybaşı Deremize kadar olan
kısımda temizlik çalışması ol-
muştur. Duyarlılıklarından
dolayı kendilerine teşekkür-
lerimi sunarım. Anıtlar Kuru-
lundan da bir isteğimiz var.
Tarihi deremizin eski estetik-
liğine kavuşmasını istiyoruz.
Anıtlar Kuruluda gelip
deremizi görsünler. Derem-
izin eski fotoğrafları kendi-
lerinde mevcut. Onlar da
bizler gibi düşünüp kısa
sürede çalışma yapsınlar.
Deremizde yaptıkları çalış-
malardan dolayı Manisa
Büyükşehir Belediye
Başkanımız Cengiz Ergün ve
MASKİ Genel Müdürümüz
Yaşar Coşkun’a teşekkür ed-
erim” dedi. MASKİ Basın

MASKİ Genel Müdürlüğü, Manisa merkezdeki
Çaybaşı Deresi’ni temizleyerek vatandaşların

rahat bir nefes almasını sağladı.

Çaybaşı nefes aldı

CUMHURBAŞKANI
Recep Tayyip Er-
doğan’ın açıkladığı Mil-
let Bahçesi projesini
Yunusemre Belediyesi
hayata geçiriyor. Ege
Bölgesinde ilk olacak
proje ile Süreyya
Tabiat Parkı, Millet
Bahçesine dönüşecek.
Parkta Başkan Yardım-
cısı Mustafa Irmak,
Fen İşleri Müdürü Fuat

Balcı, Temizlik İşleri
Müdürü Halil İbrahim
Özcan, Park ve
Bahçeler Müdürü
Volkan Aydoğdu ve
teknik personel ile in-
celemede bulunan
Yunusemre Belediye
Başkanı Dr. Mehmet
Çerçi, uygulanacak
proje hakkında bilgi
verdi.

SÜREYYA TABİAT

PARKI MİLLET
BAHÇESİNE

DÖNÜŞTÜRÜLECEK
50 bin metrekareye

yakın alan üzerinde
hayata geçirilecek
proje hakkında bilgi
veren Başkan Çerçi,
“Halkın yıllarca
Süreyya Parkı olarak
bildiği ve potansiyeli
ölçüsünde halkın fay-
dalanamadığı bu alanı

Doğa Koruma ve
Milli Parklar Genel
Müdürlüğümüzden
devraldık. Yaklaşık
50 bin metrekareyi
bulan bu alanda
Orman ve Şu İşleri
Bakanlığı 4. Bölge
Müdürlüğü Milli
Parklar Genel
Müdürlüğümüzün
de desteğiyle
rekreasyon çalış-
ması yapacağız.
Burasının doğal
güzelliklerini koru-
yarak Millet

Bahçesi haline getire-
ceğiz. Ege Bölgesi’nin
ilk Millet Bahçesi
burası olacak. Belki de
Türkiye’de ilk 3
arasında yer alacak.
Sosyal tesis alanları,
düğün salonları,
yürüyüş yolları, spor,
çocuk oyun, etkinlik
alanları, otoparkları,
halkımızın kullanacağı
piknik alanları ile be-
raber çok güzel bir
etkinlik ve yaşam
merkezi olacak. En-
gellilere ait alanlar,

özel çiçek ve bitkiler ile
süslenmiş botanik
bahçesi, çamlar, çı-
narlar ile insanlarımızın
nefes alacağı, hafta içi
ve hafta sonu
pikniklerin yapılacağı
ailece güzel vakit
geçireceği bir yer ha-
line getireceğiz. Pro-

jenin startını verdik. İn-
şallah birkaç ay
içerisinde projelerimiz
bitecek. Burasını en
geç 2019 Mart ayına
kadar bitirmeyi hede-
fliyoruz. Şimdiden
halkımıza hayırlı olsun”
şeklinde konuştu.
YUNUSEMRE BASIN

Yunusemre Belediyesi, Cumhurbaşkanı
Recep Tayyip Erdoğan’ın Millet Bahçeleri

projesini Manisa’da hayata geçiriyor.
Süreyya Tabiat Parkı’nın bulunduğu alanda

uygulanacak proje Ege Bölgesinde ilk
olurken; alanda sosyal tesisler, düğün sa-
lonu, spor alanları, çocuk oyun parkları ve

büyük bir otopark yer alacak.

Süreyya tabiat parkının adı değişiyor

ESAS NO  : 2018/228 Esas
KARAR NO : 2018/558
Manisa İli, Şehzadeler İlçesi, Kocatepe
Mah./köyü, nüfusuna kayıtlı, Hüseyin ve Nevire'-
den olma , 2005 doğumlu Rumeysa Yoğuran'ın
" Rumeysa" olan adının "Eda"olarak değiştir-
ilmesine, değişikliğinden zarar görenler var ise
TMK.nun 27/son maddesi gereğince 1 yıl içinde
değiştirme kararının kaldırılmasını dava edebile-
ceğine dair verilen karar ilan olunur. 28/06/2018 

MANİSA 1. ASLİYE HUKUK
MAHKEMESİNDEN İLAN

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de  BASIN: 832202

HAVA sıcaklıklarının
mevsim normallerine dön-
mesi ile birlikte Manisa
Büyükşehir Belediyesi, il
genelindeki asfalt çalış-
malarına hız verdi. Bu kap-
samda Akhisar ilçesinin
Zeytinlibağ mahallesinde 4
kilometrelik sathi kaplama
çalışması yapılıyor.
Büyükşehir Belediyesi Yol
Yapım ve Onarım Dairesi
Başkanlığı tarafından
yapılan çalışmayı Manisa
Büyükşehir Belediyesi Genel

Sekreteri Aytaç Yalçınkaya,
Büyükşehir Belediyesi Yol
Yapım ve Onarım Dairesi
Başkanı Fevzi Demir de
yerinde inceledi. Tarım arazi-
lerinin yoğun olduğu bir
alanda yapılan çalışmalar
hakkında bilgiler veren
Büyükşehir Belediyesi Yol
Yapım ve Onarım Dairesi
Başkanı Fevzi Demir,
“Akhisar ilçemizin Zeytin-
libağ mahallesinde 4 kilome-
trelik sathi kaplama
çalışması gerçekleştiriyoruz.

Mevcut yol tarımsal
faaliyetlerde de de kul-
lanılıyor, aynı zamanda
Selçikli Mahallesi ile bağlan-
tısı olan bir yol.  Vatan-
daşlarımıza hayırlı uğurlu
olsun. Bizlere de desteklerini
esirgemeyen Manisa
Büyükşehir Belediye
Başkanımız Sayın Cengiz
Ergün’e teşekkür ediyorum.
Yapılan çalışmayı yerinde in-
celeyen Büyükşehir
Belediyesi Genel Sekreter-
imiz Sayın Aytaç

Yalçınkaya’ya de teşekkür
ediyorum” dedi.

YILLARCA SORUN
YAŞADIK

Zeytinlibağ mahallesi
muhtarı Ferhat Baycan
yapılan çalışmalar
sayesinde yıllardır çektikleri

çilenin sona erdiğini dile ge-
tirdi. Baycan, “Bu yolda yıl-
larca sorun yaşadık. Manisa
Büyükşehir Belediyesi bu
sorunu ortadan kaldırdı.
Emeği geçen herkese
teşekkür ediyorum” dedi.
BÜYÜKŞEHIR BASIN

Manisa Büyükşehir Belediyesi Yol Yapım ve Onarım Dairesi Başkanlığı, Akhisar
ilçesinin Zeytinlibağ mahallesinde asfalt çalışması yapıyor. Yapılan çalışmayı Man-

isa Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreteri Aytaç Yalçınkaya yerinde inceledi.

Mahallelinin asfalt sevinci



KONGRENIN açılış ve kapanış
oturumlarında; Uluslararası Vizyon
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Fadıl
Hoca, University of Dunaujvarosi
Rektörü Prof. Dr. Habil Andras Ist-
van, Uludağ Üniversitesi Rektör
Yardımcısı Prof. Dr. Mehmet Yüce
Budapeşte MCBÜ İİBF Dekanı
Prof. Dr. Mustafa Mıynat, Sakarya
Üniversitesi İşletme Fakültesi
Dekanı Prof. Dr. Ahmet Vecdi Can,
Yunus Emre Enstitüsü Müdürü
Yakup Gül, Macaristan Fahri Kon-
solosu Osman Şahbaz, Budapeşte
MÜSİAD Başkanı Fadıl Başar,
DEİK Türk–Macar İş Konseyi

Başkan Yardımcısı Suat Karakuş,
öğretim üyeleri ve medya mensu-
pları yer aldı. Kongreye; 30 üniver-

site ve 12 ülkeden toplam 150
öğretim üyesi, 100 bildiri ile katıldı.
University of Dunaujvarosi Rektörü

Prof. Dr. Habil Andras Istvan açılış
konuşmasında; kongreye ev
sahipliği yapmalarından dolayı duy-
duğu memnuniyeti ifade ederek,
dünyada sanal paraların ortaya
çıkışı ve bazı ülkelerin ekonomide
korumacılığa yönelmesinin küresel
ekonomide belirsizliğe neden
olduğunu belitti. Kongrenin
Macaristan-Türkiye ilişkilerine katkı
sağlayacağını ve üniversite olarak
eğitim alanında her türlü işbirliğine
hazır olduklarını ifade etti. Kon-
grenin açılışında konuşan Kongre
Koordinatörü ve MCBÜ İİBF
Dekanı Prof. Dr. Mustafa Mıynat,
“Macaristan ile Türkiye arasındaki
ilişkiler; tarihsel bağlar ve kültürel
yakınlık, NATO müttefikliği, Avrupa
Birliği ve Avrupa Konseyi başta
olmak üzere uluslararası örgütlerde
işbirliği, Macaristan’ın AB
üyeliğimize verdiği destek
çerçevesinde olumlu ilerleyen ikili
ilişkiler, son dönemde karşılıklı üst

düzey ziyaretler ve istişare
mekanizmaları ile her alanda ivme
kazanmıştır. Söz konusu ilişkilerin
daha da gelişmesi  ve devletin yük-
sek stratejik hedeflerine üniversite
ve eğitim camiası olarak katkı
sunma kongrenin temel amaçların-
dandır” dedi. Prof. Mıynat, bu
çerçevede ülkeler arasında eğitim,
kültür ve ekonomik ilişkilerin
gelişmesi yönünde katkı sunmayı
amaçladıklarını ifade etti. “Macaris-
tan ile Türkiye arasındaki ekonomik
ilişkiler özellikle Macaristan’ın
Türkiye’yi “Doğu’ya açılım” poli-
tikasının merkez ülkelerinden biri
olarak görmesi sebebiyle daha da
önem kazanmıştır. İki ülke arasın-
daki dış ticaret hacmi 3 milyar
dolara ulaşmıştır” diyen Prof. Dr.
Mustafa Mıynat, son yıllarda turizm
ve doğrudan yatırım alanlarında, iki
ülke arasında önemli gelişmeler
olduğunu ifade etti. MCBÜ İİBF
Dekanı Prof. Dr. Mustafa Mıynat,
Kongreye desteklerinden dolayı
University of Dunaujvarosi Rektörü
Dr. habil Andras Istvan, Budapeşte
Yunus Emre Enstitüsü Müdürü
Yakup Gül, Macaristan Fahri Kon-
solosu Osman Şahbaz, Budapeşte
MÜSİAD Başkanı Fadıl Başar ve
DEİK Türk–Macar İş Konseyi
Başkan Yardımcısı Suat Karakuş’a
katkı ve desteklerinden dolayı
teşekkürlerini sundu. Macaristan
Fahri Konsolosu ve Türk-Macar
İşadamları Derneği (TÜMİŞAD)

Başkanı Osman Şahbaz, Türkiye
ve Macaristan arasındaki ekonomik
ilişkilerin son dönemde büyük
gelişme sağladığını ifade ederek;
Macaristan'ın eğitim, akademik ve
bilim alanındaki başarılarına
değindi. Budapeşte Yunus Emre
Enstitüsü Müdürü Yakup Gül ise
yaptığı açıklamada, ev sahipliği
yaptıkları organizasyonun gayet
olumlu geçtiğini, kongrenin iste-
nilen başarıya ulaşmasının haklı
gururunu yaşadıklarını söyledi.
Açılış konuşmalarının ardından
Dunaújváros Üniversitesi ve Man-
isa Celal Bayar Üniversitesi
arasında işbirliği protokolü imza-
landı. MÜSİAD Macaristan Temsil-
cisi Fadıl Başar yaptığı kapanış
konuşmasında, Türkiye’nin Avrupa
Birliğine açılan kapısının Macaris-
tan olması gerektiğini, bunun da iki
ülkenin yakın dostluğu ile Macaris-
tan’ın sahip olduğu önemli ticari
avantajlardan kaynaklandığını be-
lirtti.  Kapanış oturumunda söz alan
DEİK Türk–Macar İş Konseyi
Başkan Yardımcısı Suat Karakuş;
kongrenin Budapeşte’de yapıl-
masından duyduğu memnuniyetini
ifade ederek, Macaristan ile
Türkiye arasındaki yakın ilişkilerin
her geçen gün arttığını ifade etti.
Kapanış konuşmalarının ardından
MCBÜ İİBF Dekanı Prof. Dr.
Mustafa Mıynat tarafından, misafir
konuşmacılara teşekkür belgeleri
takdim edildi. CBÜ BASIN

05 TEMMUZ 2018 PERşEMBEGÜNDEM8
Manisa Celal Bayar Üniversitesi İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesinin; Sakarya Üniversitesi, Uludağ Üniversitesi, Makedonya Uluslararası Vizyon Üniver-

sitesi, Uluslararası Saraybosna Üniversitesi, Sırbistan Educon Üniversitesi ve Balıkesir Üniversitesi ile birlikte gerçekleştirdiği “Uluslararası Ekonomi ve
İşletme Kongresi”, Macaristan-Budapeşte’de Yunus Emre Enstitüsü ve University of Dunaujvarosi ev sahipliğinde, başarıyla gerçekleştirildi.

Ekonomi kongresi Macaristan’da yapıldı

ŞEHZADELER Belediyesi,
Belediye meclis üyelerinden
oluşan bir heyet ile Bosna
Hersek’in Donji Vakuf kentinde bu
yıl 508.defa düzenlenen Ayvaz
Dede Şenliklerine katıldı. Düzen-
lenen törenlere Belediye Başkanı
Ömer Faruk Çelik’e vekâleten
Başkanvekili Ali Delen, AK Parti
Grup Başkanvekili İbrahim On-
aylı, MHP Grupbaşkanvekili Müm-
taz Kâhya, CHP Grup
Başkanvekili Hüseyin Erkenci,
belediye meclis üyeleri ve bazı
birim müdürleri katıldı. Şe-
hzadeler Belediyesi heyeti 4 gün
süren Bosna Hersek temaslarının
ilk gününde, Bosna Hersek Ku-
rucu Cumhurbaşkanı Bilge Kral
Alija İzzetbegoviç’in anıt mezarını
ziyaret ederek, mezarı başında
aşr-ı şerif okudular. Ziyaretin ikinci
gününde Şehzadeler
Belediyesinin kardeş şehri olan
Donji Vakuf şehrini ziyaret eden
heyet, Donji Vakuf Belediye
Başkanı Huso Susiç’ i ziyaret ed-
erek, kardeş şehrin Belediye
Başkanına hediye takdiminde bu-
lundular. Yapılan ziyarette Şe-
hzadeler Belediyesi heyetini
temsilen bir konuşma yapan
Başkanvekili Ali Delen “Bizim göz
bebeğimiz olan Balkanların
buram, buram Osmanlı kokan
şehri Donji Vakuf’ da bizlere
göstermiş olduğunuz bu güzel
misafirperverliğinizden ötürü si-
zlere heyetimiz adına çok
teşekkür ediyorum. Bu güzel
şehre şahsen benim ikinci
gelişim. Öncelikle değerli
Belediye Başkanımız Ömer Faruk
Çelik’in sizlere ve evladı Fatihan’a
selamlarını iletiyorum. Bizler bu-
rada bulunmaktan gerçekten çok
memnunuz. Her yıl düzenlenen
Ayvaz Dede Şenliklerinin zamanı
geldiğinde buradaki manevi at-
mosferi teneffüs etmek ve kendisi
de Manisa’mızdan, Akhisar’dan
gelen bir Alperen olması asabi ile
Ayvaz Dede’yi kabri başında
anmak için hepimiz gelmek için
can atıyoruz. Ecdat yadigârı olan
bu topraklarda, kadim kardeşler-
imizin olduğunu da hiç unut-
madık. Önümüzdeki yıl Türkiye’de
yerel seçimler var. Bir daha ki
döneme bizler bu görevlerde ol-
masak dahi, yeni gelecek olan
arkadaşlarımızın da aynı has-
sasiyetle buralara geleceğine ve
yapılacak her şey için elini taşın
altına koyacağına yürekten
inanıyorum” dedi. Yapılan ziyaret
nedeni ile büyük bir mutluluk duy-
duğunu ifade eden Donji Vakuf
Belediye başkanı Hüso Susiç,
Türkiye ile geçmişten bu yana
devam eden kardeşlik bağlarının

daha da güçlenerek devam ede-
ceğini belirtti. Yapılan kısa bir
tanışma toplantısının ardından,
Belediye Başkanvekili Ali Delen,
Donji Vakuf Belediye Başkanı
Hüso Susiç’e Manisa’nın kurtuluş
günü olan 8 Eylül’ü temsil eden
bir plaket takdim etti. Delen ’in
yanı sıra AK Parti Grup Başkan-
vekili İbrahim Onaylı, MHP
grubunu Temsilen Mustafa Zey-
bek ve CHP Grup Başkanvekili
Hüseyin Erkenci’ de Susiç’e Man-
isa’nın yerel ürünlerinden oluşan
birer çanta hediye ettiler. 508.
Ayvaz Dede Şenlikleri kap-
samında, düzenlenen geleneksel
kortej yürüyüşüne de katılan
Başkanvekili Ali Delen, Donji
Vakuf Belediye Başkanı Hüso
Susiç, Akhisar Belediye Başkanı
Salih Hızlı, İnegöl Belediye
Başkan Yardımcısı Adil Kansu ile
birlikte, Genel Kurmay Başkanlığı
Mehteran birliği eşliğinde yaklaşık
3 km boyunca caddeleri dolduran
vatandaşları selamladılar. El-
lerinde Bosna Hersek ve Türk
Bayrakları olan Boşnak vatan-
daşlar, korteje yoğun ilgi göster-
diler. Protokolün geçişinin
ardından Ülkenin çeşitli şe-
hirlerinden yaklaşık bir hafta önce
yola çıkan atlı birliklerin kortej
geçişi caddeyi dolduran vatan-
daşların büyük ilgisini topladı.
Ayvaz Dede şenliklerinin tamam-
lanmasının ardından, Bosna
Hersek’in Osmanlı’dan kalan tar-
ihi mekânlarını gezen Şehzadeler
Belediyesi heyeti, Bosna
savaşının önemli yerlerinden olan
116 Boşnak’ın katledildiği Ahmiçi
köyü, Tito tarafından yapılan yer
altı tüneli, Tarihi Mostar Köprüsü
ve çeşitli yerleri uzman rehber
eşliğinde gezerek Bosna tarihi
hakkında bilgiler aldılar.

AYVAZ DEDE KİMDİR?
Ayvaz Dede, tıpkı Sarı Saltuk

gibi irşat maksadıyla Anadolu'dan
Bosna Hersek'e gelen Horasan
erenlerindendir. Manisa Akhisarlı
bir derviş olan Ayvaz Dede,
inanışa göre 500 yılı aşkın süre
önce kuraklığın yaşandığı ve
bugün şenliklere ev sahipliği
yapan Donji Vakuf kentinin
Prusac (Akhisar) kasabasındaki
dağa gelip burada 40 gün 40
gece dua etti.  Halkın kıtlık çek-
tiği, hayvanların susuzluktan telef
olduğu bölgeye suyu getirmek için
ibadet eden Ayvaz Dede, bir gece
uykusunda iki koçun birbiriyle
çarpıştığını gördü. Boynuz sesiyle
uykusundan uyanan derviş,
karşısında yarılan dağı ve gürül
gürül akan ırmağı buldu.  Bu
olayın ardından bölge suya
kavuştu, kuraklık sona erdi. Mu-

cizevi olayı duyan bölge halkı,
Müslüman oldu.  Her yıl binlerce
kişinin katılımıyla kutlanan şenlik-
ler, Bosna Hersek'teki en uzun
soluklu etkinlik olarak biliniyor.
Komünizmin hüküm sürdüğü eski
Yugoslavya döneminde 1947'de
yasaklanan bu anlamlı şenlikler,
1990'da yeniden düzenlenmeye
başladı. ŞEHZADELER BASIN

Şehzadeler Belediyesi, kardeş şehri olan Bosna Hersek’in Donji Vakuf belediyesinin
davetlisi olarak, bu yıl 508.defa düzenlenen Ayvaz Dede Şenliklerine katıldı. 4 günlük
Bosna Hersek ziyaretinde Şehzadeler Belediyesi heyetinin ilk durağı, Bosna Hersek

kurucu Cumhurbaşkanı Alija İzzetbegoviç’in Saraybosna’da bulunan kabri oldu. 

Şehzadeler kardeş şehirde

7143 Sayılı Bazı Alacakların Yeniden
Yapılandırılmasına İlişkin Kanun ile ilgili
olarak, Manisa Vergi Dairesi Başkanlığı
ve Salihli Adil Oral Vergi Dairesi tarafın-
dan, Ticaret ve Sanayi Odası Sardes
Konferans Salonu’nda bilgilendirme
toplantısı düzenlendi. Salihli Adil Oral
Vergi Dairesi Müdürü Talip Kara, Salihli
Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı İbrahim
Yüksel, esnaf odası başkanları ile
mükelleflerin katıldığı bilgilendirme toplan-
tısında konuşan Manisa Vergi Dairesi
Başkan Vekili Ramazan Yaşar, söz
konusu kanun ile vatandaşların kamuya
olan borç yükünün azalacağını ve yapı-
landırılan borçların peşin veya ilk iki taksit
ödeme süresi içinde ödenmesi halinde
ayrıca indirimlerin sağlanacağını söyledi.
Yapılandırmanın vatandaşlara vergi
borçlarını ödemelerinde büyük kolaylık
sağladığını belirten Yaşar, “Gelir vergisi,
kurumlar vergisi, motorlu taşıtlar vergisi,
KDV, ÖTV gibi tüm vergiler bu kanuna

göre yapılandırılabilecek. Ayrıca, çok
sayıda vatandaşımızı ilgilendiren trafik,
nüfus, seçim, askerlik para cezaları,
karayollarından usulsüz geçişler ne-
deniyle kesilen cezalar da kanun kap-
samda yapılandırılabilmektedir. Ayrıca
YURT-KUR’dan kredi alan öğrenciler,
öğrenim ve katkı kredisi borçları ile çiftçi-
lerimizin, işletmelerimizin ecrimisil borçları
da bu kanuna göre yapılandırılarak
ödenebilmektedir” dedi. Yaşar, kanundan
yararlanmak isteyen vatandaşların başvu-
ruları 31 Temmuz 2018, matrah ve vergi
arttırımı için ise 31 Ağustos 2018 tarihine
kadar bizzat vergi dairesine gelerek veya
posta yoluyla ya da Gelir İdaresi Başkan-
lığının internet adresi üzerinden veya e-
Devlet üzerinden yapılabileceğini söyledi.
Bilgilendirme toplantısında Manisa Vergi
Dairesi Başkanlığı Grup Müdür Vekili
Mehmet Uslu ise söz konusu kanun ile il-
gili olarak vatandaşları slayt gösterisi
eşliğinde bilgilendirdi. İHA 

Manisa Vergi Dairesi Başkanvekili Ramazan Yaşar, tüm vergi-
lerin "7143 Sayılı Bazı Alacakların Yeniden Yapılandırılmasına İl-
işkin Kanun" kapsamında yapılandırılabileceğini ifade ederek,
yapılandırma için son günün ise 31 Temmuz olduğunu söyledi.

Borç yapılandırması anlatıldı

Alt yapı ve içme suyu çalışmaları tam gaz

MANISA Su ve Kanalizasyon
İdaresi (MASKİ) Genel Müdürlüğü,

154 Mahalle Projesi ile il genelinde
olduğu gibi Demirci’de de adeta

yeni yerleşimler inşa etmeye
devam ediyor. Proje kapsamında,
ilçeye bağlı Ahmetler Mahalle-
si’nde yürütülen 9 kilometrelik
içme suyu ve kanalizasyon hattı
döşeme çalışmalarında yüzde 80
seviyesine gelindi. Yatırım ve İn-
şaat Dairesi Başkanlığı bünyesin-
deki altyapı yenilemelerinin
yanında mahallede foseptik imalatı
gerçekleştirilerek, 10 bin me-
trekarelik de kilit parke taş döşeme
işi hayata geçirilecek.

“ARTIK ALTYAPI PROBLEMİ
YAŞAMAYACAĞIZ”

Ahmetler Mahalle Muhtarı İsa
Demirel, “Eski altyapılarımızın yeni
ve modern bir şekilde değişiyor ol-
masından dolayı bütün bir mahal-
leli olarak sevinç duyuyoruz. Artık
sorunlu hatlar yüzünden herhangi
bir problem yaşamayacağız. Bun-
lar, bizler için gerçekten önemli
hizmetler. Emeği geçen herkesten
Allah razı olsun. Mahalle olarak
Büyükşehir Belediye Başkanımız
Cengiz Ergün’e ve MASKİ Genel
Müdürümüz Yaşar Coşkun’a çok
teşekkür ediyoruz” diye konuştu.
MASKİ Basın

MASKİ Genel Müdürlüğü, Demirci Ahmetler Mahallesi’nde 154 Mahalle Projesi çerçevesinde yürüttüğü
toplam 9 kilometrelik içme suyu ve kanalizasyon şebeke yenileme çalışmalarında yüzde 80 seviyesine geldi.

Doğalgaz 
kullanılmaya

başlandı

MANISA'NIN Gördes ilçesinde evlerde
doğal gaz kullanımına başladı. Gördes
belediye başkanı Muhammet Akyol ve Aksa
Doğal Gaz Bölge Müdürü İbrahim Başaran,
Adnan Menderes mahallesinde ikamet eden
Ali Korkmaz'ın evine misafir oldu. Aksa
Doğalgaz Bölge Müdürü İbrahim Başaran'ın
yaptığı açıklamada Gördes ilçesinde 947
konutun doğal gaz kullanımına hazır du-
rumda olduğunu ve 2018 yılı içerisinde
Gördes’in dörtte birini doğal gazla buluştu-
rulacağını söyledi. Gördes ilçesinin ilk doğal
kullanıcısı Ali Korkmaz Gördes'e doğal gaz
gelmesinin kendileri için hayal olduğunu be-
lirterek, bu imkanı sağlayanlara teşekkür
etti. İHA

Manisa'nın Gördes ilçesinde 947
konut doğal gaz kullanımına hazır

hal getirilirken, bazı evlerde de
doğal gaz kullanılmaya başlandı.
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BESLENME ve Diyet
Uzmanı Gönül Tuba
Ciğerci, sağlıklı bir hayat
için öğün atlamamaya,
fiziksel hareketliliğe ve
uyku düzenine dikkat
edilmesi gerektiğini
söyledi.

Yaz aylarında artan hava
sıcaklığı ile birlikte günlük
sıvı ihtiyacının arttığına
dikkat çeken Medicana
Bursa Hastanesi
Beslenme ve Diyet Uz-
manı Gönül Tuba Ciğerci,
“Su her zaman görünür bir
yerde bulundurmalı.
Susama hissi beklen-
meden su tüketmeli.
Uyanınca ve her tuvalet
sonrası 1 bardak su içmeli.
Sıcakta çalışırken, uzun
ve hareketsiz yolculuk-
larda su tüketimi artırıl-
malı. Yeterli sıvı alınıp
alınmadığı idrar renginin
yeterince su içildiğinde;
berrak ya da açık sarı,

içilmediğinde ise Koyu sarı
olmasından anlaşılmalıdır.
Yeterli su tüketenlerin
barsak hareketleri daha
rahattır. Kabızlık, yeterli su
içmediğimiz anlamına
gelir. Bazı kişilerin su ihtiy-
acı daha fazla bazılarının
ise daha az olmaktadır.
Ortalama erkekler için
yeterli sıvı 3 litre yani 13
bardak iken, bayanlarda 2
veya 2,5 litre yani 9 bar-
dak arasında değişmekte-
dir. Hamilelik ve emziklilik
döneminde sıvı ihtiyacı 3
litreye çıkmaktadır. Çünkü
hamilelikte hormonlar fark-
lılaşmaya başlar,
emzirirken de süt oluşumu
için su gereklidir” dedi. 

"YAĞ TÜKETIMINE
DIKKAT EDILMELI"

Yağlı yiyeceklerden uzak
durulması konusunda da
uyaran Beslenme ve Diyet
Uzmanı Gönül Tuba
Ciğerci, “Sıcak havaların

gelmesi
ile birlikte
yağlı, kızartma,
kavurma, şekerli ve
salamura gibi tuzlu yiye-
ceklerden uzak durmalı.
Aksi takdirde sindirim sis-
temi problemleri ile
karşılaşılması kaçınılmaz
olacaktır. Kış aylarına
nazaran yazın ana öğün-
lerinizde hafif besinlere yer
verilmelidir. Örneğin, bir
öğün az yağlı zeytinyağlı
sebze yemekleri ile

yapılırken,
diğer bir öğün ise kaliteli
protein olarak adlandırılan
et, tavuk, balık olmalıdır.
Pişirme tekniklerinde ise
tercih kızartmadan yana
değil, fırında, ızgara,
haşlamadan yana kullanıl-
malıdır” şeklinde konuştu.

"ŞEKER IÇERIĞI YÜK-
SEK BESINLER

TÜKETILMEMELI"
İçecek tercihine dikkat

edilmesi gereken konu-
larda bilgi veren Gönül
Tuba Ciğerci, “Özellikle
yazın yapılan hataların
başında özellikle şeker
içeriği yüksek besinler
tüketildiği anda kendimizi
iyi hissettirse de uzun vad-
ede baktığımızda daha
çabuk susamamıza ve

çabuk acıkmamıza da
sebep olmaktadır. Bundan
dolayı tercihimiz saf şeker
içeriği olmayan içecekler-
den yana kullanmakta
fayda vardır.

Özellikle evde yapılan
meyve suları, kompostolar
şekersiz bir şekilde
yapıldığı takdirde bir ara
öğün olarak tüketilebilir.
Yazın en önemli içecek-
lerinin başında ayran ve
maden suyu gelmektedir.
Porsiyonu kişiye bağlı
değişmekle birlikte yaz ay-
larında tüketilebilecek en
güzel içecektir” dedi.

HAFTDA EN AZ 3 GÜN
TEMPOLU YÜRÜYÜŞ
Metabolizmayı hız-

landıran en temel faktör
fiziksel aktivitenin artırıl-
ması olacağına da deği-
nen Gönül Tuba Ciğerci,
“Yapılacak spor kişiye
göre değişiklik göster-
mekle birlikte haftada en

az 3 gün 45-50 dakikalık
orta tempolu hareket
edilmelidir. Günlük hay-
atımızda da yakın
mesafelere araba ile git-
mek yerine yürüyüşü ter-
cih etmek, asansör
kullanmak yerine merdi-
venleri kullanmak, dans
etmek gibi eğlenceli fizik-
sel aktivitelerle daha
sağlıklı bir vücuda sahip
olabiliriz. Yapılan çalış-
malar en ideal uyku
süresinin 7-8 saat
olduğunu da unutmamak
gerekiyor. Düzenli uyku ile
kilo kaybı direk ilişkili
olduğunu unutmayalım.
Vücudunuzu uzun süre aç
bırakmayın ana ve ara
öğünlerinizi atlamayın.
Kan şekerinin dengelen-
mesi için 2-2,5 saatte bir '3
ana 3 ara' öğün şeklinde
beslenme kuralına uymak
gerekiyor" diye konuştu.

IHA

GIRNE Amerikan Üniversitesi Tıp
Fakültesi Kurucu Dekanı Prof. Dr.
Barlas N. Aytaçoğlu, sağlıklı yaşam
saplantısı içinde yaşamanın da, stres
sebebi olduğunu ve bu tip bir stresin,
kalp ve damar hastalıklarının işini ko-
laylaştırdığını söyledi.

Katıldığı bir televizyon programında;
kalp ve damar hastalıklarının temel
etmenlerine yönelik soruları yanıt-
larken, stresin üzerinde önemle duran
ve bu konudaki kritik döngülere dikkat
edilmesini öngören Prof. Dr. Ay-
taçoğlu, “Kalp damar cerrahisi uzmanı
olarak, dikkat çekmek istiyorum.
Vücut sistemindeki damar sistemin
öncelikle ikiye ayıralım, çünkü vücud-

umuzda iki tip damar var. Birisi atar-
damarlar iken, diğeri de toplardamar-
lardır. ‘Damar sertliği’ dediğimiz bir
tablo var. İnanın, damar sertliği
düşünebileceğiniz bütün kanserlerden
daha kötü bir şeydir. 5 yılda yaygın
damar sertliği olan insanların, 5 yıl-
daki yaşam oranları %30’dur. Yani,
damar sertliği yaygın bir hastalık
olarak karşımıza çıktığında, en az
kanser kadar öldürücü bir hastalıktır.
Artık, pek çok kanser türlerinde, 20
yıllık yaşam sürelerini konuşuyoruz.
Biz de atardamarlar için damar
sertliğinde, 5 yılda %30luk bir yaşam
oranından bahsediyoruz. Atardamar
sertliğini önlemenin bir takım yolları

vardır. Bunu, bugünkü bilgilerimiz ile
yüzde yüz oranında önleyemiyoruz,
ama kayda değer bir şekilde gecik-
tiriyoruz. Ancak, damar sertliğini; ciddi
şekilde tetikleyen problemleri de ird-
elemek de lazım. Örneğin; Şeker
hastalığımız varsa, kötü kolesterol
dediğimiz yapı, damarlarımızın
yüzeyindeki pürüzsüz yapıyı bozuyor
ve bu, damarlarda bir takım plaklar
vasıtası ile kireçlenmelerin ortaya çık-
masına sebep oluyor. Bu da, yavaş
yavaş ilerleyerek damarı tıkıyor. Bu
plaklar, yırtılıyor, sonuçta kalp krizi
gerçekleşebiliyor” şeklindeki ifadeler
ile uyarılarda bulundu.

“AŞIRI SAĞLIK TAKINTISI, HAYA-

TINIZIN STRESİDİR”
Prof. Dr. Barlas N. Aytaçoğlu insan-

ların, hayatta sağlık saplantısı
içerisinde olmamasını gerektiğini vur-
gulayarak, “ Sağlıklı yaşam saplantısı
içinde yaşamak da, bir stres sebe-
bidir. Sağlıklı yaşamalıyız, doğrudur.
Doğal da yaşamalıyız. Ancak, bir sa-
plantı haline geldiğinde, hayatınızın
stresi haline gelir. Bunu, özellikle vur-
gulamak istiyorum, aşırısından kaçın-
mamız lazım. Daha dengelenebilir
sınırlar içerisinde, sağlıklı yaşamamız
lazım. Yeni, güncel bilgileri uygula-
mak; herhalde, sağlıklı yaşama doğru
daha güzel bir yolculuk sağlayacaktır”
şeklinde konuştu.
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“Hayatınızda, ‘aşırı sağlık’ saplantınız olmasın”

YAŞAR Üniversitesi Meslek
Yüksekokulu Gıda Teknolojisi
Program Sorumlusu Dr. Ezgi
Eylem Fadıloğlu, Sağlıklı bir
yaşam için haftada en az iki
kere balık tüketilmesi gerek-
tiğini söyledi.

Dr. Fadıloğlu, “Türkiye, üç
tarafı denizlerle kaplı bir ülke,
ancak et tüketiminde tercihimizi
balıktan yana pek kullanmıy-
oruz. Öyle ki yıllık kişi başına
düşen balık tüketimi yalnızca 8
kilogram. Halbuki sağlıklı bir
yaşam isteyenler haftada en az
iki kere balık tüketmeli” dedi. 

Yaşar Üniversitesi Gıda
Teknolojisi Program Sorumlusu
Dr. Ezgi Eylem Fadıloğlu,
balığın sağlıklı ve dengeli
beslenmede önemli bir yere
sahip olduğunu belirterek, fay-
daları saymakla bitmemesine
karşın ülkemizdeki balık tüketi-
minin azlığına dikkat çekti.
Fadıloğlu, “Birleşmiş Milletler’in
Gıda ve Tarım Örgütü verilerine
göre; ABD, İspanya, Avustralya
ve Yeni Zelanda gibi ülkelerde
kişi başına yılda 20 kilogramdan
fazla balık düşüyor. Dünya orta-
laması yıllık 16 kilogramken İz-
landa’da tüketilen balık miktarı
kişi başına 90, Japonya’da 75,
Avrupa Birliği ülkelerinde 26,
Suudi Arabistan’da 10 kilogram.
Türkiye ise 8 kilogram ile balık
tüketiminde son sıralarda yer
alıyor” diye konuştu.

ZEKA GELIŞIMINE BÜYÜK
KATKI

Balığın az oranda yağa sahip
yüksek değerli bir protein kay-
nağı olduğunu belirten Eylem
Ezgi Fadıloğlu, “Balıketi yüzde
15-25 değerleri arasında protein
içerir. Bu proteinler, vücuttaki
dokuların korunması ve

gelişmesi için gerekli olan
bütün esansiyel aminoasitleri
içerirler. Düşük yağ içeriği ne-
deniyle zayıflama diyetlerinin
vazgeçilmezlerinden biridir ve
kilonun sağlıklı düzeylerde tu-
tulmasına yardımcı olur. Balık;
fosfor, iyot, demir, kalsiyum gibi
madensel tuzlar ve A, D, K, B
grubu vitaminler bakımından da
iyi bir kaynaktır. İyot, çocukların
zeka gelişiminde önemli bir rol
oynarken A vitamini bağışıklık
sisteminin ve gözlerin görme
özelliğinin güçlenmesine,
hastalıklara karşı direncin art-
masına, D vitamini kemiğin
gelişmesine, içerdiği demir kan
yapımına, fosfor dokuların iy-
ileşmesine, cildin parlak,
saçların canlı olmasına
yardımcı olur” dedi.

Özellikle güneşten yararlan-
manın az olduğu kış mevsi-
minde kemik ve diş sağlığında
önemli yeri olan D vitamininin
karşılanmasında balık tüketi-
minin önemine dikkat çeken
Fadıloğlu, “Sardalye, hamsi gibi
küçük balıklar kılçıklarıyla bir-
likte yenildiğinde süt ürünleri
gibi kalsiyum almanıza da
yardımcı olur ve kemik gelişi-
minde fayda sağlar. Balıkta,
diğer hayvansal kaynaklı besin-
lerin aksine doymuş yağ yerine,
doymamış yağ asitleri mevcut-
tur. Omega-3 vücudun
üretemediği ve en fazla balıkta
bulunan son derece faydalı bir
yağ asididir. Omega- 3 yağ asit-

leri kötü kolesterolü
düşürürken, iyi kolesterolü yük-
seltir. Kalbi koruyan omega-3
yağ asidi, kalp damar hastalık-
larına karşı da koruma sağlar”
diye konuştu.

Balığın kızartılmasının
kanserojen maddelerin oluşu-
muna ve besin değerinde azal-
maya neden olduğunu ifade
eden Fadıloğlu, “Mümkün
olduğunca ızgara, buğulama ve
haşlama yöntemleri tercih
edilmeli. Çiğ ya da az pişmiş
deniz ürünleri mikrobiyal açıdan
risk taşıdıklarından tercih
edilmemeli. Hamilelik ve
emzirme döneminde ise be-
beğin normal gelişimi ve an-
nenin sağlığı açısından haftada
en az 3-4 kez tüketilmesi
gerekir” dedi.

Saklarken, pişirirken dikkat
Balık satın alma, saklama,

hazırlama ve pişirme kurallarına
dikkat edilmediğinde kolaylıkla
bozularak sağlık açısından riskli
sonuçlara neden olabileceğini
hatırlatan Dr. Fadıloğlu,
“Mümkün olduğunca her balık
bol bulunduğu mevsimde
tüketilmeli. Taze balıklar oda
ısısında fazla bekletilmemeli,
pulları ve içi temizlendikten
sonra buzdolabına konulmalı.
Bu şekilde buzdolabında 1-2
gün bekletebilir. Dondurucuda
ise 3-6 ay kadar saklanabilir.
Taze balık kokusuzdur, bayat-
ladıkça asidik koku yayılır.
Balığın pullarına elinizi
sürdüğünüzde kolayca elinize
gelmemesi, dökülmemesi
gerekir. Taze balığın gözleri par-
lak ve dışa bombeli olur.
Tazeliğini yitirdikçe gözler
buğulanmaya başlar ve içeri
çöker. Solungaçları canlı kır-

mızıdır. Balığın derisi gergin ol-
malı, balığa parmakla doku-

nunca meydana gelen çukurluk
anında düzelmelidir. Bayat

balıkta bu iz kalır” diyerek
uyarıda bulundu. 

Balık zekayı geliştiriyor, bağışıklığı güçlendiriyor

Sağlıklı hayat için 3 altın kural

FIZIK Tedavi ve Rehabilitasyon Uz. Dr. Ali Şa-
habettinoğlu, yaz aylarında kullanımı artan klima,
tatil bavullarının ağırlığı, düğünlerde giyilen yük-
sek topuklu ayakkabı, bahçe ve balkon düzen-
lemelerinde yapılan duruş yanlışlıklarının bel
fıtığına davetiye çıkardığını söyledi.

Vücudun pek çok bölgesinde olduğu gibi omur-
gada da yıllar içerisinde yıpranmalar ve değişik-
likler olduğunu belirten Fizik Tedavi ve
Rehabilitasyon Uz. Dr. Ali Şahabettinoğlu, bunun
ise egzersiz yapılmaması, kilo kontrolünün
sağlanamaması ve ev-iş şartlarında omurga
sağlığına ters hareketlerde bulunulmasından kay-
naklandığını ifade etti.

BEL FITIĞINA DIKKAT!
Yaz mevsiminin gelişi ile birlikte soğuk klima

kullanımının arttığı, tatil, gezi ve seyahat plan-
larının yapıldığı, bahçe ve balkon hobi işlerinin
çoğaldığına dikkat çeken Uz. Dr. Ali Şahabetti-
noğlu, “Bel hareketlerindeki dikkatsizlik de bun-
lara eklenince bel ağrısı ve bel fıtığında artma
kaçınılmaz olmaktadır. Problemsiz ve keyifli bir
yaz sezonu geçirebilmek için çok dikkatli olun-
ması gerekiyor. Uzun kış aylarında hareketsiz bir
süreç geçirildiyse, hızlı kilo verebilmek için be-
deni ani ve yüksek tempolu egzersiz hareketler-
den korumak gerekir. Bu sebeple yaz aylarında
kısa süreyle başlayıp yavaş yavaş arttırılan tem-
poyla devam eden yürüyüşler ve yüzme sporu
yapmak idealdir. Klimalı ortamlarda akımın
doğrudan omurganıza gelmesini önlemek gerekir.
Tatil veya başka sebeplerden dolayı çıkılan seya-
hatlerde bel bölgesine fazla yük binmemesi için
dört tekerlekli, sürüklenebilir ve uygun kiloda valiz
kullanılmasına dikkat edilmeli. Yolculuk es-
nasında bel desteğini sağlamak ve sık sık mola
verip kısa yürüyüşler yapılmalıdır” diye konuştu. 

"Kilo almamaya özen gösterilmeli"

Güneşlenme esnasında uzun süre bel ve
boynu zorlayacak eğik ve yüzükoyun uzanmalar-
dan da kaçılması gerektiğini belirten Şahabetti-
noğlu, “En önemlisi tatil sonrası kilo almamaya
özen gösterilmelidir. Bahçe ve balkonda yapıla-
cak işleri bir seferde değil günlere yayarak ve
doğru duruş pozisyonlarında yapmalıdır. Düğün-
lerde ise uzun süre çok yüksek topuklu
ayakkabılarla ayakta kalınmamasına dikkat
edilmelidir. Bu hususlara dikkat edilmediği
takdirde bel ağrısı ve bel fıtığı ile karşı karşıya
kalınabilir. Ya da olan bel fıtığı artabilir” dedi.

Uyguladığı manuel (elle) tedavi ile 2 ile 8 seans
arasında bel fıtığı hastalarının yüzde 98’inin iy-
ileştiğini belirten Şahabettinoğlu, “Sadece yüzde
2 hastada ameliyat gerekir ki, bunlar ayaklarda il-
erleyen güç kaybı, idrar-büyük abdest kaçırma
şikayeti olanlar veya ameliyatsız tedavilere cevap
vermeyip şikayetleri ilerleyen hastalardır. Genel
olarak bel fıtığı tedavisi hangi yolla yapılırsa
yapılsın, sonrasında hastalığın tekrarını önlemek
için bel ve karın egzersizleri ile günlük yaşam
önerileri konusunda hastalar mutlaka eğitilme-
lidir’’ diye uyardı.

Yaz keyfiniz kabusa dönüşmesin
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BANKACILIKTA diji-
talleşme, düşen
maliyetler ve basitleştir-
ilmiş müşteri süreçleri
sebebiyle, hem
bankaları hem de müş-
terileri mutlu ediyor.
Müşteri deneyiminin op-
timizasyonu için
sadeleştirilmiş ‘self-
servis’ süreçler yeterli
olmadığından, görün-
tülü bankacılık, rekabet
avantajı oluşturmak
isteyen bankalar için
öne çıkan uygulamalar
arasında yer alıyor. Tekil
müşteri deneyimi (Om-
nichannel) teknolojileri
sunan CCR, 2018 yılı
içinde yapılan araştır-
maları bir araya getiren
‘Video Banking Report
2018’ adlı raporun
sonuçlarından derlediği
verileri paylaştı. 

Araştırmalara göre;
görüntülü bankacılık
hizmetini kullanan müş-

terilerin yüzde 85’i
hizmeti tekrar kullan-
mak istiyor, yüzde 97’si
ise çevresine tavsiye
ediyor. Görüntülü
bankacılık hizmeti
sunan bankaların yüzde
77’si daha fazla satış
elde ederken, dünya
genelinde bankaların
yalnızca yüzde 15’i
görüntülü bankacılık
hizmeti sunmaya elver-
işli teknolojik altyapıya
sahip. Türkiye’de ise
bankaların yüzde 90’dan
fazlası gerekli altyapıya
sahip olduğu halde,
görüntülü görüşmenin
sunduğu fırsatların
farkında olmadıkları için
bu hizmeti kullanmıyor.

Dünyada 50 yıl önce,
ülkemizde ise 1982’de
ATM’lerle başlayan self-
servis bankacılık
hizmetleri, 2000’lerle
birlikte hayata geçirilen
internet şubeleri ve

mobil cep uygula-
malarıyla sürekli
gelişiyor. Ancak banka
çalışanlarının sıcak ve
kişiye özel yaklaşımı,
çoğu zaman müşteri
için özel bir oluştur-
duğundan önemini ko-
ruyor. Görüntülü
bankacılık, teknolojinin
basit ve güvenilir kul-
lanımını, gerçek kişilerin
gücüyle birleştiriyor. 20
yılı aşkın süredir çağrı
merkezi sektöründe
teknoloji ve danışmanlık
hizmet veren CCR, yük-
sek kalitede ses ve
görüntü iletişimi
sağlayan konuşma plat-
formu EasyConnect
Video aracılığıyla, özel-
likle görüntülü
bankacılık için yerli ve
yeni nesil bir çözüm
sunuyor.

Görüntülü iletişim
sayesinde bankalar,
şube açma ve işletme

maliyetlerini azaltıp
satışlarını artırırken,
müşteri mem-
nuniyetinde de yeni bir
döneme giriyor. Müşteri-
lerin bekleme ve işlem
süreleri kısalırken,
mesai saatleri dışında
da yüz yüze hizmet ala-
bilme imkanı oluşuyor.

“GÖRÜNTÜLÜ
GÖRÜŞMELER YAKIN
GELECEKTE ÖNEMLI
BIR YERDE OLACAK” 
Görüntülü

görüşmelerin yakın
gelecekte hayatımızda
önemli bir yere sahip
olacağını ve şimdiden
yoğun ilgi gördüğünü
belirten CCR CEO’su
Türker Erkin, “Finans
başta olmak üzere
sağlık, enerji, üretim ve
e-ticaret sektörlerinin
yanı sıra, engellilere
hizmet veren kurumlar,
müşterileriyle yüz yüze
iletişim kurmak için

EasyConnect Video’yu
yeni bir iletişim kanalı
olarak kullanabilir. We-
bRTC altyapısına sahip
platform, hiçbir ek
uygulama indirmeye
gerek kalmadan, tek bir
tıkla bağlantı kurarak
Genesys ürünleriyle
yüzde 100 entegre
çalışabiliyor. TTPS ve
SSL protokolleri
sayesinde güvenlik
sorunu bulunmayan
EasyConnect Video,
ekran, dosya ve yer pay-
laşım özellikleriyle,
görüntülü görüşme plat-
formları için gerekli tüm
ihtiyaçlara cevap vere-
biliyor. CCR ekibi olarak
dünyanın dört bir yanın-
daki Genesys müşteri-
lerinden yoğun talep
alıyoruz ve yerli bir
ürüne bu seviyede ilgi
gösterilmesinden dolayı
çok mutluyuz” dedi.
IHA

Görüntülü bankacılık 

BEYMEN’IN yabancı
turist cirosu, 2018
yılının ilk beş ayında
geçtiğimiz yılın aynı
dönemine kıyasla
yüzde 91.5 artarak,
81,2 milyon TL’ye
ulaştı. Aynı dönemde
yabancı turist ciro-
larının payı multi-
brand markalarda
yüzde 92 artışla yüzde
15.8’e, monobrand
butiklerde ise yüzde
91.7 artışla yüzde
37.7’ye yükseldi. Şir-
ketten yapılan açıkla-
mada, yabancı turist
satışlarındaki büyü-
menin yüzde 145
kozmetik, yüzde 107
erkek hazır giyim,
yüzde 106 erkek
ayakkabı, yüzde 100
erkek çanta, yüzde 90
kadın ayakkabı, yüzde
85 kadın aksesuar,
yüzde 70 kadın hazır
giyim, yüzde 65 kadın
çanta ve yüzde 61
kadın aksesuar kate-

gorilerinde gerçek-
leştiği belirtildi. 

Türkiye’de yabancı
turist satışlarının lüks
pazarında hızla
büyümeye devam et-
tiğini söyleyen Bey-
men CEO’su Elif
Çapçı, "Türkiye,
dünyada en çok tercih
edilen 10 destinasyon
arasında ve giderek
bir uluslararası lüks
merkezine dönüşüyor.
Buna paralel olarak
yabancı turist
satışlarındaki ciro
yükselişi devam
ediyor. Geçtiğimiz yıl
144 milyon TL ile
toplam turist ciro-
muzda yüzde 65’lik bir
büyüme gördük. Bu
yılın ilk beş ayında ya-
bancı turist cirosu,
geçtiğimiz yılın aynı
dönemine kıyasla
yüzde 91.5 arttı. Ciro
sıralamasında Suudi
Arabistan yüzde 14 ile
ilk sırada yer alırken,

onu Çin (yüzde 11),
Kuveyt (yüzde 10) ve
Katar (yüzde 9) takip
ediyor" dedi.

"Yabancı turist
cirosu ilk beş ayda
yüzde 116 büyüdü" 

Yabancı turistlerin
multibrand markaların
yanı sıra private label
markalarına da büyük
ilgi gösterdiğini be-
lirten Çapçı, "2018 yılı
ilk beş ayı yabancı
turist satışlarında;
Beymen Collection
kadın hazır giyim kat-
egorisinde yüzde 58,
erkek hazır giyim kat-
egorisinde ise yüzde
92 büyüme gös-
terirken, çantada
yüzde 136 ile ortala-
manın üzerinde bir
büyüme gerçekleşti.
Yabancı turist ciro-
sunda da yılın ilk beş
ayında yüzde 116
büyüdü" şeklinde
konuştu.  

IHA

İlk 5 ayda Beymen’in
yabancı turist cirosu 
yüzde 91.5 arttı

TÜRKIYE İhra-
catçılar Meclisi
(TİM), bugünkü
25'inci Olağan
Genel Kurul'unda
yeni başkanını
seçti. Başkanlık için İsmail
Gülle, Oğuz Satıcı ve Tahsin
Öztiryaki yarıştığı seçimde
en fazla oyu alan İsmail
Gülle, ihracatçıların yeni
başkanı oldu. Gülle 149,
Tahsin Öztiryaki 140 ve Oğuz
Satıcı 109 oy aldı. 

İSMAIL GÜLLE KIMDIR?
1960 yılında Sivas'ta doğan

İsmail Gülle, ilk ve orta
öğrenimini Sivas'ta tamam-
ladı. İstanbul Teknik Üniver-
sitesi Elektrik Fakültesi'nden
mezun olduktan sonra İstan-
bul Üniversitesi İşletme İkti-

sadi Enstitüsü'nde
ihtisas programını
tamamlayan Gülle,
halen pamuk ipliği
üretimi, örme
kumaş imalatı,

boya tekstil terbiyesi yapan
ve kendi enerjisini kendisi
üreten entegre bir şirketin
Yönetim Kurulu Başkanlığını
yapıyor. 2003-2018 yılları
arasında İstanbul Tekstil ve
Hammaddeleri İhracatçıları
Birliği Yönetim Kurulu
Başkanlığını sürdüren Gülle,
aynı zamanda, Sivas
İşadamları Derneği Yönetim
Kurulu Başkanlığını da yürüt-
mekle birlikte, İSO ve İTO
Üyesi'dir. İngilizce bilmekte-
dir. Gülle, evli ve iki çocuk
babasıdır. IHA

TİM yeni başkanını seçti

ABD'li şirket Varroc
Lighting Systems, Sa-Ba
Otomotiv'i satın alarak
global yatırımlarını
genişleteceğini duyurdu.
Yapılan açıklamada şir-
ketin, Sa-Ba Otomotiv'i
satın alınmasıyla değerli
üretim kapasitesi kazanıla-
cağı, İstanbul yakınların-
daki 10 bin metrekarelik
üretim ve teknoloji
merkezini ve halen Bulgar-

istan'da Dimitrovgrad'da
inşaatı devam eden yeni
bir fabrikayı da bünyesine
katacağı bildirildi. Bulgar-
istan'daki 20 bin me-
trekare genişliğindeki
fabrikanın, Varroc Lighting
Avrupalı müşterileri için
daha geniş ve ölçek-
lenebilir üretim kapasitesi
sağlayacağı açıklandı. 

Varroc Lighting Systems
Başkanı ve CEO'su

Stephane Vedie, satın
alma konusunda şunları
söyledi: "Bu satın alma,
müşterilerimize düşük
maliyetli, üstün kaliteli ay-
dınlatma ürünleri ve
teknolojileri sağlayan
küresel genişleme taah-
hüdümüzün bir kez daha
altını çiziyor. Türkiye
büyüyen bir pazar ve
bizim buradaki varlığımız,
büyüyen müşteri ta-

banımıza sunabileceğimiz
hizmetleri genişletmemize
yardımcı olurken aynı za-
manda küçük aydınlatma
alanındaki kabiliyetlerimizi
de ciddi anlamda arttıra-
cak".

Sa-Ba Otomotiv'in satın
alınmasıyla, Varroc Light-
ing'in son 16 ayda küresel
ürün portföyü ile üretim ve
mühendislik ayak izini
genişletmesini doğrudan
destekleyen altıncı ticari
girişim niteliğinde olacağı
aktarıldı. Fas'ta bir üretim
ve ürün geliştirme üssü
kurmakta olan şirketin,
yakın zaman önce
Brezilya, Japonya ve
Polonya'da yeni merkezler
açtığı açıklandı.
Geçtiğimiz günlerde Çek
Cumhuriyeti'nde Os-
trava'da bir aydınlatma
geliştirme merkezini
geliştirerek yeniden açan
şirketin Vietnam'da da
üretim kapasitesini de
geliştirdiği kaydedildi.
IHA

Türk otomotiv şirketi ABD'li firmaya satılıyor

Rusya Devlet
Başkanı Vladimir
Putin’in imzaladığı
kararname ile Ukrayna
tırlarının Kazakistan ve
Kırgızistan gibi ülkelere
Rusya üzerinden mal
taşımasına ilişkin
yasak uzatıldı. 1 Ocak
2016’da uygulanmaya
başlanan ve 30 Haziran
2018 tarihinde sona

eren yasak, Putin’in
kararı üzerine uzatıldı.
Ukrayna ise Rusya’nın
bu kararı üzerine
Dünya Ticaret
Örgütü’ne (DTÖ)
Rusya’yı şikâyet ed-
erek dava açtı.

2016 yılında imza-
lanan kararname ile
Ukrayna mallarının
ticaret yaptığı ülkelere
sevkiyatı sadece Be-
larus üzerinden gerçek-
leştirilebiliyordu.
Ukrayna, mallarının
sevkiyatını 1 Ocak 2019
tarihine kadar Rusya
üzerinden gerçek-
leştiremeyecek. IHA

Rusya, Ukrayna’nın 
ticaret yasağını uzattı

daha fazla kazandırıyor
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AVRUPA ŞAMPİYONU
CANER TÜRKKAN’DAN
DUYGUSAL PAYLAŞIM

FUTBOL Arena Özel -
Akhisarspor, Trabzon-
spor'da forma giyen eski
futbolcusu Hugo Rodella-
ga'nın transferi için
görüşmelere başladı.

Bordo mavili
takımda

bekle-
nen per-
formansı
sergileye-
meyen Rodallega
da yeniden Akhisar'a
dönmeye sıcak bakıyor.
2017 yılında Akhisarspor'-
dan Trabzonspor'a transfer
olan Hugo Rodallega bek-
lenen performansı
sergileyemedi ve Burak

Yılmaz'ın da gelişiyle
takımda daha az forma
şansı bulmaya başladı. Bu
durumdan dolayı mutsuz

olan

Kolombiyalı golcünün

transferi için eski takımı
Akhisarspor yeniden devr-
eye girdi. Akhisarspor
yönetimi, bordo mavili
kulüpte 1 yıl daha sö-
zleşmesi bulunan Rodalle-
ga'ya

"Bon-
servis

sorununu
çöz ve

yeniden bizde
eski günlerine geri

dön." dedi. Rodallega da
Akhisarspor'a geri dönm-
eye sıcak bakarken,
önümüzdeki günlerde Tra-
bzonspor yönetimiyle sö-
zleşmesini konuşacak.
nSPOR SERVİSİ

2017-2018 Erdoğan Poyracıklı kızlar ve
erkekler basketbol yerel ligi ödül töreni
Atatürk Spor Salonu’nda gerçekleştir-
ildi. Gençlik ve Spor Bakanlığı, Manisa

Gençlik Hizmetleri ve Spor İl Müdürlüğü
ile Basketbol İl Temsilciliği tarafından
organize edilen ve 2017-2018 basketbol
sezonu yıllık faaliyet programı
içerisinde yer alan Erdoğan Poyracıklı
kızlar ve erkekler basketbol yerel ligi
oynanan müsabakaların ardından
tamamlandı. Müsabakalar sonunda U11
Ligi erkeklerde ERGÜ birinci, Salihli
Belediyespor ikinci, İhsan Erturgut
üçüncü oldu. U12 Ligi erkeklerde İhsan
Erturgut birinci, Akhisar Belediyespor
ikinci, Yeni Yıldızlar üçüncü olurken,
U12 Ligi kızlarda Yunusemre Belediye-
spor birinci, İhsan Erturgut ikinci, Sekiz
Eylül üçüncü oldu. U13 Ligi erkeklerde
Manisa Büyükşehir Belediyespor,
Akhisar Belediyespor ikinci, Sekiz Eylül
üçüncü oldu.  U13 Lig kızlarda Turgutlu
Belediyespor birinci, MGS ikinci, İhsan
Erturgut üçüncü, Yunusemre Belediye-
spor dördüncü sırada yer aldı. U14 Ligi
erkeklerde Akhisar Belediyespor bir-
inci, Yeni Yıldızlar ikinci, Cesur Yıldızlar
üçüncü olurken, U14 Ligi kızlarda
Turgutlu Belediyespor B takımı birinci,
MGS ikinci, Turgutlu Belediyespor B
takımı üçüncü, Ahmetli Belediyespor

dördüncü oldu. U15 Ligi erkeklerde
Akhisar Belediyespor birinci, Sekiz
Eylül ikinci, ERGÜ üçüncü olurken, U15
Ligi kızlarda ise Kocatürk birinci,
Turgutlu Belediyespor ikinci, Ahmetli
Belediyespor üçüncü oldu. U16 Ligi
erkeklerde Manisa Büyükşehir
Belediyespor birinci, Akhisar Belediye-
spor ikinci, MGS üçüncü oldu. U18
Ligi’nde ise erkeklerde Akhisar
Belediyespor birinci, Manisa Büyükşe-
hir Belediyespor ikinci, Salihli Belediye-
spor üçüncü sırada yer alırken, U18 Ligi
kızlarda Kocatürk A takımı birinci,
Akhisar Belediyespor ikinci, Kocatürk
B takımı üçüncü oldu. Organizasyonda
dereceye giren takımlara kupa ve
madalyaları takdim edildi.
ÇÖVEN: “GELECEK İÇİN UMUT VERİCİ

BİR LİG OLDU”
Basketbol İl Temsilcisi Dr. Nejdet
Çöven, yerel liglerin zevkli çekişmeli ve
gelecek için umut verici müsabakalara
sahne olduğunu belirterek, “Her yaşta
eğitim ve sporu birleştirmeyi hede-
fleyen, mücadele etme duygusunun
yanında dostluğu ve centilmenliği ön
plana çıkaran bu tür sportif faaliyetlerin
artması, gençlerimizin birbirleriyle kay-
naşmaları, spor ahlakı ile bezenmeler-
ine aracı olmuştur. Yerel ligimiz,
toplamda 70 takım, 900 sporcu, 40
antrenörün katılımı ve 350 maç ile
tamamlanmıştır. Bu karşılaşmaların oy-
nanmasında bizlere destek olan Genç-
lik Hizmetleri ve Spor İl Müdürümüz
Yunus Öztürk’e ve il müdürlüğü per-
soneline, Türkiye Basketbol Federasy-
onu Manisa İl Tertip Komitesi’ne,
hakemlerimize, antrenörlerimize,
sporcularımıza, salon görevlilerimize,
emniyet görevlilerimize, desteklerini
esirgemeyen velilerimize teşekkür ediy-
oruz” dedi.

AKHİSARSPOR RODALLEGA’NIN 
Akhisarspor, Trabzonspor ile 1 yıl daha sözleşmesi
bulunan Rodallega'nın bonservis sorununu
çözmesi halinde Kolombiyalı futbolcuyu yeniden
kadrosuna katmak için görüşmelere başlayacak. 

2017-2018 Erdoğan Poyracıklı kızlar ve erkekler basketbol yerel ligi ödül
töreni Atatürk Spor Salonu’nda gerçekleştirildi. Gençlik ve Spor Bakan-
lığı, Manisa Gençlik Hizmetleri ve Spor İl Müdürlüğü ile Basketbol İl Tem-
silciliği tarafından organize edilen ve 2017-2018 basketbol sezonu yıllık
faaliyet programı içerisinde yer alan Erdoğan Poyracıklı kızlar ve erkek-
ler basketbol yerel ligi oynanan müsabakaların ardından tamamlandı. 

BAŞKAN İLK ANTREMANI 
YENI sezon hazırlık-
larına önümüzdeki
hafta başlayacak olan
Grandmedical Man-
isaspor’da, bugün U17
ve U19 takımlarında
forma giyen genç
oyuncular, Teknik Di-
rektör Erkan Aslan
gözetiminde üç gün
boyunca yoğun bir
antrenman programına
tabi tutulacak. Genç
oyuncular arasında
yetenekli görülenler, A
Takımın 10 Temmuz’da
başlayacak olan çalış-

malarına dahil edile-
cek. Sezon öncesi
yapılan ilk çalışmayı
yerinde takip eden
Kulüp Başkanı Bülent
Baygeldi ile birlikte
Yönetim Kurulu Üyeleri
Altan Çakıcı ve Muhsin
Seven’de izledi. Antre-
man öncesi oyuncu-
larla bir araya gelen
Baygeldi ve yönetici
arkadaşları, genç
oyunculara başarılar
dilerken, antremanı
baştan sona takip etti.
nERHAN KASIRGA 

YENI sezonda
hedefini şampiyon-
luk olarak belirleyen
ve bu doğrultuda
transfer çalış-
malarını sürdüren
Manisa Sanayispor,
kadrosuna takviye
yapmaya devam
ediyor. Daha önce
gerek iç transferde
gerekse dış trans-
ferde kadrosuna

başarılı oyuncular
katan ve şampiyon-
luk yolunda ne
kadar iddialı
olduğunu ortaya
koyan Manisa
Sanayispor, son
olarak defansta oy-
nayan Gökhan
Seven ve İlker Çelik-
er’i kadrosuna kattı.
nERHAN KASIRGA 

MANISA
Büyükşehir
Belediye-
spor’un
sporcusu
olan ve Yu-
nanistan’da
yapılan
Gençler
Kadetler
Avrupa
Şampiyonasında, takım
halinde finale kalan Makaralı
Yay Genç Erkek Takımı
kadrosunda olan ve finalde
İtalya’yı yenerek Avrupa
Şampiyonu olan Caner
Türkkan, yaptığı paylaşımla
dikkat çekti. Avrupa Şampiy-
onu oldupu takım arkadaşları
ile olan fotoğrafını paylaşan
Caner, “Takım Avrupa
Şampiyonluğu! Takım
arkadaşlarım Yunus Özsipahi
ve Çağrı Dağdeviren’le final

maçımızda
italyayı
225/224
yenerek is-
tiklal
marşımızı
okutup
Avrupa
Şampiyonu
olduk.
Destekleri

için Türkiye Okçuluk Fed-
erasyonu’na, bugünlere
gelmemde emeği çok olan
antrenörüme ve milli takım
antrenörlerine, Manisa
Büyükşehir Belediyespor
kulübü yönetim kurulu ve
başkanına ayrıca spora ve
sporcuya destek veren Man-
isas Büyükşehir Belediye
Başkanımız Cengiz Ergüne,
aileme ve arkadaşlarıma
teşekkür ederim.” 
nERHAN KASIRGA 

TRANSFERİ İÇİN HAREKETE GEÇTİ

YAKINDAN TAKİP ETTİ
SANAYİSPOR’DAN
DEFANSA TAKVİYE

BASKETBOLDA ÖDÜLLER 
SAHİPLERİNİ BULDU

U11 LIGI’NDE oy-
nanan müs-
abakalarda
Salihlispor birinci
olurken, Turgutlu
Egelispor ikinci,
Murat Germenspor
üçüncü, Gençordu
ise dördüncü oldu.
U12 Ligi’nde ise
Murat Germenspor
birinci olurken, Akhisar
Yıldırımspor ikinci, Salih-
lispor üçüncü, Turgutlu Ege
Gençlikspor dördüncü oldu.
U13 Ligi’nde gruplarında bir-
inci olan Murat Germenspor,
Manisaspor, Salihlispor,
Manisa Büyükşehir Belediye-
spor, Turgutluspor, Soma
Zaferspor ve Akhisarspor’a
da kupa ve madalyaları ver-
ildi.

“TÜM TAKIMLAR 
ŞAMPİYONDUR”

Manisa Amatör Spor Kulüp-

leri Federasyonu Başkanı
Erol Timur, törende yaptığı
konuşmada, “İlimizde 2017-
2018 Amatör Futbol sezo-
nunda 12 farklı kategori ve
yaş grubunda 122 Futbol
kulübümüz 1466 müsabaka
ile faaliyet göstermişlerdir.
2008 doğumlulardan daha
büyük yaş grubuna göre yak-
laşık 6500 lisanslı futbolcu-
nun yer aldığı
müsabakalarda hedefimiz,
daha çok müsabaka ile daha
çok çocuk ve gencimize spor
yaptırmak. Bu anlamda

sezon kapanışını
gerçekleştirdiğimiz
Sekiz Eylül Stadı’nda
oynanan U11 ve U12
yaş gruplarında yer
alan tüm takımlar
benim gönlümde
şampiyondur. Bugünün
kaybedeni yok,
kazananı ise Manisa
futbolu ve Türk fut-

boludur. Manisa Amatör Spor
Kulüpleri Federasyonu
olarak, bizlere destek veren
Manisa Gençlik Hizmetleri ve
Spor İl Müdürümüz Yunus
Öztürk’e teşekkür ediyoruz.
Ayrıca müsabakalara katılan
tüm kulüplerimizi, futbolcu-
ları, futbola hizmet eden
kurum ve kuruluşları, hakem-
leri ve görevlileri kutluyor,
yeni sezon için futbolun tüm
paydaşlarına şimdiden
başarılar diliyorum” diye
konuştu. nSPOR SERVİSİ

U11 LİGİNİN ŞAMPİYONU SALİHLİSPOR

SEZONA Horozköy
Mezarlıkspor’da
başlayan ve ardından

devre arasında Kula
Ülküspor’a transfer
olan ve iki takımda

da attığı 15 gol ve
yaptığı 17 asistle tüm
dikkatleri üzerine
çeken forvet oyun-
cusu Ümit Aydoğdu
yeni sezon öncesi
paylaşılamıyor.
Gerek Süper Amatör
gerekse 1. Amatör’-
den birçok takımın
transfer listesinde
olan Ümit’in yeni
takımının bu hafta

içinde netlik
kazanacağı öğrenildi.
Kendisiyle birçok
kulübün ilgilendiğini
belirten Ümit,
“Transferde aceleci
davranmıyorum.
Hedeflerim doğrul-
tusunda bir takımla
anlaşacağım. Şimdi-
den hayırlısı neyse o
olsun.” dedi.
nERHAN KASIRGA 

PAYLAŞILAMAYAN GOLCÜ ÜMİT AYDOĞDU



MANİSASPOR’DA YÖNETİMİN 
5000 

YENI sezon öncesi
yönetim tarafından

dün satışa çıkarılan
Grandmedical Man-

isaspor Kombineler-
ine yoğun ilgi yöne-
timi mutlu etti. Kısa
sürede büyük ilgi
gören kombine bilet
satışından oldukça
mutlu olan siyah-
beyazlı yönetim,
sezon başına kadar
kombine bilet hedefini
5000 olarak belirledi.
5000 bin kombine
bilet satıp kasasına

500 bin TL koymayı
planlayan Manisaspor
Yönetimi, ek olarak
Loca satışından da
yüksek bir gelir elde
etmeyi planlıyor. Loca
satışında da bazı
görüşmelerin devam
ettiği öğrenilirken,
sezon başına kadar
tüm locaların satıla-
cağı belirtildi. 
nERHAN KASIRGA 

MANİSASPOR’UN KAMP TARİHİ BELLİ OLDU
YENI sezon hazırlıklarına 9
Temmuz’da başlayacak olan
Grandömedical Manisas-
por’un kamp programı belli
oldu. 1 Ağustos’a kadar
Manisa’da günde çift antre-
man yaparak ve Tarık Almış
Spor Tesisleri’nde kamp
yarak yeni sezona hazır-
lanacak olan siyah-beya-
zlılar, 1-11 Ağustos tarihleri
arasında Afyon Çakmak
Otel’de kamp yapacak.
Kamp boyunca 2 veya 3
hazırlık maçı yapacak olan
siyah-beyazlılar, ardından
şehre dönerek çalışmalarına
Manisa’da devam edecek.
Afyon’da yapacakları kamp
hakkında konuşan

Grandmedical Manisaspor
Teknik Direktörü Erkan
Aslan, “Afyon’da ya-
pacağımız kampta 2 veya 3
hazırlık maçı yapacağız.
Orada daha çok antreman
yapmayı planlıyoruz. Onun
için hazırlık maçı sayımızı az
tuttuk. Manisa’daki kamp
süresinde de hazırlık maçı
yapabiliriz.” dedi. Gençler
hakkında konuşan Aslan,
“Şu anda genç oyuncu-

larımız için bir şey demek
çok erken. 3 gün boyunca
çalışmalar yapacağız.
Yetenekli olan oyuncu-
larımızı kampa götüreceğiz.
Sadece 3 günle sınırlı
kalmayacak altyapıdaki
oyuncularımızın takibi. Haf-
talık altyapı hocalarımızla
toplantılar yapıp, oyuncu-
larımızın gelişimizi yakından
takip edeceğiz.” Dedi. 
nERHAN KASIRGA  

Fransız basket-
bolcu Joffrey Lau-
vergne,
Fenerbahçe'ye
transferini yayın-
ladığı video ile açık-
ladı. Sarı-Lacivertli
kulüp de yıldız
oyuncu ile 2019-20
sezonunun sonuna
dek anlaşmaya
varıldığını duyurdu.
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Galatasaray'da
yeni dönem

Joffrey Lauvergne
resmen Fenerbahçe'de

Bursaspor'dan 
giden gidene!SPOR

Yeni sezon hazır-
lıkları kapsamında
Slovenya'nın
Kranj kentinde
kamp çalış-
malarını gerçek-
leştiren
Trabzonspor,
bugün yaptığı
antrenmanla
hazırlıklarına
devam etti.

Trabzonspor'da Burak
Yılmaz sevinci!

Siyah-beyazlılar, Brezilyalı sağ bek için Lyon’la
yürütülen pazarlıklarda bonservis bedelini 3 milyon
euronun altına çekmeyi başardı. Prensip anlaş-
masına varılan Rafael’in yanı sıra İtalyan Piccini ile
de görüşmeler devam ediyor.

Rafael, Kartal
yolunda

Başkan Mustafa Cengiz,
verdiği röportajda “Ney-
mar’ı alsan bile böyle
kontrat olmaz” diyerek
mukaveleye ek yük ge-
tiren masraflardan
şikayetçi olmuştu. Muğ-
dat Çelik, Donk ve Na-
gatomo’yla yapılan
sözleşmelerde kira, uçak
biletleri ve diğer masraflar
kapsam dışı bırakıldı.

Ekonomik açıdan sıkıntılı günler yaşayan Bursas-
por’da taraftar takviye beklerken takım dağılmaya
başladı. Titi, Fluminense ile anlaştı. FIFA’ya giden
Stancu Alanya yolcusu. Orta saha Bostock ise
Touluse’a satıldı.

BG
MANİSA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESPOR’A POTADA 
1.90’LİK DEV OYUN KURUCU

2017-2018 sezonunda basket-
bolda büyük bir başarıya imza
atarak adını Türkiye Erkekler
Basketbol 1. Ligi’ne yazdır-
mayı başaran Manisa
Büyükşehir Belediyespor,
Ankara DSİ’nin genç oyun ku-
rucusu Alihan Deniz Genç’i

renklerine bağladı ve  transfer
sezonunu açtı. Halil Onultmak
Spor Tesisleri’nde düzenlenen
imza töreninde asbaşkan
Orkun Şıktaşlı’da hazır bu-
lundu.

GENÇ, “MANİSA BÜYÜKŞE-
HİR BELEDİYESPOR’A

ÖNEMLİ KATKILARDA BULU-
NACAĞIMA İNANIYORUM”

Yeni sezonda Manisa
Büyükşehir Belediyespor’un
başarısı için ter dökeceğini ve
bundan da büyük bir mutluluk
duyduğunu söyleyen Alihan
Deniz Genç, “ Böyle güzel bir
organizasyonun içerisine
geldiğim için mutluyum. İyi
çalışarak takıma önemli
katkılarda bulunacağıma emi-
nim. İnşallah sezona iyi
başlayacağız. Manisa
Büyükşehir Belediyespor
geçtiğimiz yıl çok başarılı bir
sezon geçirdi. Yeni sezonda
da Manisa Büyükşehir
Belediyespor’un başarılı ola-
bilmesi için elimizden geleni
yapacağız. Genç ve Ümit Milli
Takım kadrolarında da bulun-
dum. Orada ki yaşadığım
tecrübeleri de buraya aktara-
cağımı düşünüyorum” diye
konuştu.

ŞIKTAŞLI, “TAKIMIMIZA
BÜYÜK KATKI SAĞLAYA-

CAĞINDAN EMİNİZ”
Manisa Büyükşehir Belediye-
spor Asbaşkanı Orkun Şık-
taşlı, Alihan Deniz Genç’i uzun
süreden bu yana yakından
takip ettiklerini ve transferine
karar verdiklerini söyleyerek, “
Alihan Deniz Genç’i uzun bir
dönemden bu yana takip ediy-
orduk. Kendisi hakkında 7-8
aydır ciddi bir fikir sahibiyiz.
Kendisi 1998 doğumlu ancak
yaşına rağmen inanılmaz
deneyimli. Takımımıza büyük
katkı sağlayacağından eminiz.
Düşünerek hareket ettiğimiz
bir transfer oldu. Kendisine
hem hoş geldin diyoruz, hem
de başarılar diliyoruz” diye
konuştu.

BASKETBOL HAYATINA
KARŞIYAKA ALTYAPISINDA

BAŞLADI
1998 doğumlu olan Alihan

Deniz Genç, 2010 yılında
Karşıyaka’nın altyapısında
basketbol ile tanıştı. 2012
yılında küçük erkekler kate-
gorisinde İzmir 9 Eylül Spor
Kulübünde, Türkiye şampiyon-
luğu sevinci yaşayan Alihan
Deniz Genç, 2013 yılında
Gelişim Koleji takımına trans-
fer oldu. 2015 yılında Gelişim
Kolejinde A takıma yükselen
genç oyun kurucu 2017-2018
sezonunda ise Ankara DSİ
takımının başarısı için ter
döktü. 1.90 boyundaki genç
oyun kurucu, Gelişim Kole-
jinde gösterdiği mükemmel
performans ile  22.4 dk, 7.7
sayı, 1.9 ribaund, 2.7 asist or-
talamaları tutturmuş ve ligin
en çok gelişim gösteren oyun-
cuları arasında yer alarak
Ankara DSİ takımının yolunu
tutmuştu. Yeni sezonda Man-
isa Büyükşehir Belediye-
spor’un başarısı için ter

dökecek olan Alihan Deniz
Genç, Genç ve Ümit Milli
takımlarda da forma giydi.
nSPOR SERVİSİ

Yeni sezonda Türkiye Erkekler Basketbol 1. Ligi’nde mücadele verecek olan Manisa Büyükşehir 
Belediyespor, Ankara DSİ’nin 1998 doğumlu genç oyun kurucusunu renklerine bağladı. Manisa Büyükşehir
Belediyespor’un yeni transferi Alihan Deniz Genç imza töreninden sonra, “  Böyle güzel bir organizasyonun
içerisine geldiğim için mutluyum. İyi çalışarak takıma önemli katkılarda bulunacağıma eminim” dedi.
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GRANDMEDICAL Manisaspor’un U17 ve
U19 takımlarında forma giyen oyuncular,
Tarık Almış Spor Tesisleri’nde A Takıma
çıkabilmek için yoğun mesai harcamaya
başladı. Teknik Direktör Erkan Aslan
gözetiminde üç gün boyunca yoğun bir
antrenman programı uygulanacak genç
oyuncular arasında yetenekli görülenler,
A Takımın 10 Temmuz’da başlayacak olan
çalışmalarına dahil edilecek. Çalışmalar
ile ilgili bilgi veren Teknik Direktör Erkan
Aslan, U17 ve U19 takımlarında forma
giyen 35 oyuncuyu üç gün boyunca gö-
zlemleyeceklerini belirterek, “Bu deneme
veya seçme değil. Bu genç
arkadaşlarımız zaten bizim lisanslı oyun-
cularımız. Mevcut transfer yasağımızdan
dolayı bu genç arkadaşlarımızdan
bazılarını A Takıma çekmek ve hangi du-

rumda olduklarını görmek üzere böyle bir
çalışma içerisine girdik. B planı oluştur-
mamız gerekiyor. Genç oyuncularımız
arasında öne çıkanları A Takıma dahil
edeceğiz” ifadelerini kullandı.
ASLAN, “YETENEKLİ OYUNCULAR VAR”
Alt yapıda yetenekli oyuncular olduğunu
ifade eden Aslan, “Manisaspor geçmiş
dönemde alt yapısından birçok yıldızı
Türk futboluna armağan eden bir kulüp-
tür. Amacımız bu dönemde de bunu
başarabilmek.  Ne kadar çok oyuncuyu A
Takıma kazandırabilirsek bizim için büyük
avantaj olur” dedi. Öte yandan U17 ve
U19 oyuncularının çalışmalarını Kulüp
Başkanı Bülent Baygeldi ile birlikte Yöne-
tim Kurulu Üyeleri Altan Çakıcı ve Muhsin
Seven’de izledi.
nSPOR SERVİSİ

MANİSASPOR’DAN ÇELİK’E 
TEŞEKKÜR ZİYARETİ  
GEREK Grandmedical
Manisaspor’a gerekse am-
atör kulüplere verdiği
destekle spor camiasından
alkış alan Şehzadeler
Belediye Başkanı Ömer
Faruk Çelik, bugün
makamında Grandmedical
Manisaspor Kulüp Başkanı
Bülent Baygeldi ve Futbol
Şube Sorumlusu Altan
Çakıcı’yı konuk etti. Şe-
hzadeler Belediye Başkanı
Ömer Faruk Çelik’e verdiği
desteklerden dolayı kendi-
sine teşekkür eden Başkan
Baygeldi, “Başkanımız
Ömer Faruk Çelik, taraftar-
larımızın isteğine her
zaman kulak vermiş,
kulübümüzün sorunlarının
çözümü noktasında her
daim yanımızda olmuş bir

Manisaspor sevdalısı ve
Belediye Başkanıdır. Bu
destekleri unutmayız.
Çaldığımız kapıları her de-
fasında geri çevirmeyen
Çelik’e Manisaspor cami-
asına adına teşekkür ediy-
oruz” dedi. Ziyaretten
duyduğu memnuniyeti dile
getiren Şehzadeler
Belediye Başkanı Ömer
Faruk Çelik de, “Manisas-
por Manisa’nın en büyük
markasıdır. Yönetimi tebrik
etmek lazım. Çok büyük bir
göreve talip oldular. Zor bir
görevi üstlendiler. Tebrik
etmek lazım. Bizde Şe-
hzadeler Belediyesi olarak
imkanlar ölçüsünde her
daim desteğe hazırız.”
Dedi. 
nERHAN KASIRGA 

YENI sezon hazırlıklarına önümüzdeki hafta başlayacak
olan Grandmedical Manisaspor’da, bugün U17 ve U19
takımlarında forma giyen genç oyuncular, Teknik Direktör
Erkan Aslan gözetiminde ilk çalışmasını yaptı. Yapılan çalış-
mada genç futbolcuların oldukça istekli ve arzulu oldukları
dikkatlerden kaçmazken, teknik direktör Erkan Aslan genç
oyuncularla antreman öncesi kısa bir toplantı yaptı. Oyun-
culardan dikkatli olmalarını isteyen Aslan, “Hepiniz bizim
için birer değersiniz. Onun için bu çalışmada hırs yapın ama
arkadaşınızı ve kendinizi sakatlamayın. İçinizden yetenekli
olanları kampa götüreceğiz. Ama bu seçmeler sezon
boyunca devam edecek. Küsmeden, kırılmadan çalışmaya
devam. Bu takımın geleceği sizlersiniz.” Dediği öğrenildi.
Daha sonra yapılan antremanda genç oyuncuların istekli ve
arzulu görüntüsü teknik heyeti memnun ederken, çalışmalar
3 gün devam edecek. nERHAN KASIRGA   
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